

**CONVENIO ENTRE LA CONSELLERIA DE INNOVACIÓN, INDUSTRIA, COMERCIO Y TURISMO Y EL INSTITUTO DE BIOMECÁNICA DE VALENCIA PARA INSTRUMENTAR UNA SUBVENCIÓN EN ORDEN A LA COFINANCIACIÓN DEL PROYECTO DIGITAL INNOVATION HUB DE LA COMUNITAT VALENCIANA COMO PARTE DE LA RED EUROPEA DE CENTROS DE INNOVACIÓN DIGITAL DURANTE EL EJERCICIO 2023.**

#### REUNIDOS

De una parte, la Generalitat Valenciana, representada por la consellera de Innovación, Industria, Comercio y Turismo, Nuria Montes de Diego, en virtud del nombramiento efectuado por Decreto 11/2023, de 19 de julio, del presidente de la Generalitat, en el ejercicio de las atribuciones que le confiere el decreto 137 /2023, de 10 de agosto de 2023, del Consell, por el que se aprueba el Reglamento orgánico y funcional de la Conselleria de Innovación, Industria, Comercio y Turismo, (en adelante Conselleria).

Y de otra parte, Javier Sánchez Lacuesta, con DNI 52670068E, como director gerente del Instituto de Biomecánica de Valencia (en adelante, IBV), con C.I.F.: G-96361555 y domicilio social en la Universitat Politècnica de València, Camí de Vera s/n. Edifici 9C. 46022 de Valencia, actuando en nombre y representación de la misma según consta en escritura de poder otorgada a tal fin, ante el Notario de Valencia y de su Ilustre Colegio, Dña. María Paz Zúnica Ramajo, el 28 de julio de 2015, y obrante con al nº 995 de su protocolo, por lo que se le autoriza para la firma del presente convenio.

En adelante se denominarán también conjuntamente como las "Partes" y cada una la "Parte".

Las Partes, en la representación que ostentan y con las facultades que los respectivos cargos les confieren, se reconocen capacidad jurídica y competencia suficiente para la suscripción del presente convenio, y al efecto

#### EXPONEN

I. Que la estrategia de la Comunitat Valenciana de avanzar en el desarrollo de la sociedad digital y el firme propósito de la Generalitat de establecer un plan para impulsar el uso de las Tecnologías de la

**CONVENI ENTRE LA CONSELLERIA D'INNOVACIÓ, INDÚSTRIA, COMERÇ I TURISME, I L'INSTITUT DE BIOMECÀNICA DE VALÈNCIA PER A INSTRUMENTAR UNA SUBVENCIÓ AMB VISTA AL COFINANÇAMENT DEL SUPORT AL DIGITAL INNOVATION HUB DE LA COMUNITAT VALENCIANA COM A PART DE LA XARXA EUROPEA DE CENTRES D'INNOVACIÓ DIGITAL DURANT L'EXERCICI 2023.**

#### REUNITS

Per una part, la Generalitat Valenciana, representada per la consellera d'Innovació, Indústria, Comerç i Turisme, Nuria Montes de Diego, en virtut del nomenament efectuat pel Decret 11/2023, de 19 de juliol, del president de la Generalitat, en l'exercici de les atribucions que li conferix el Decret 137/2023, de 10 d'agost de 2023, del Consell, pel qual s'aprova el Reglament orgànic i funcional de la Conselleria d'Innovació, Indústria, Comerç i Turisme, (d'ara en avanç, Conselleria).

I, per una part, Javier Sánchez Lacuesta, amb DNI 52670068E, com a director gerent de l'Institut de Biomecànica de València (d'ara en avanç, IBV), amb CIF G96361555 i domicili social a la Universitat Politècnica de València, camí de Vera, s/n, edifici 9C, 46022 de València, actuant en nom i representació d'esta segons consta en escriptura de poder atorgada a tal fi, davant del notari de València i del Col·legi, María Paz Zúnica Ramajo, el 28 de juliol de 2015, i que consta amb al núm. 995 del seu protocol, per la qual cosa se l'autoritza per a la firma del present conveni.

D'ara en avanç es denominaran també conjuntament com les "parts" i cadascuna, la "part". Les parts, en la representació que ostenten i amb les facultats que els respectius càrrecs els conferixen, es reconeixen capacitat jurídica i competència suficient per a subscriure el present conveni, i a este efecte

#### EXPOSEN

I. Que l'estratègia de la Comunitat Valenciana d'avancar en el desenvolupament de la societat digital i el ferm propòsit de la Generalitat d'establir un pla per a impulsar l'ús de les tecnologies de la informació i la

Información y la Comunicación (TIC) como motor del crecimiento económico sostenible y del empleo, tanto en el sector público como en el privado, es coherente con las prioridades definidas por las políticas de crecimiento tanto de ámbito europeo como española. La integración de la innovación en los procesos productivos de las empresas y en los mecanismos de funcionamiento de la administración son elementos fundamentales para la mejora de su funcionamiento, por lo que las iniciativas que se dirigen a implementar estas mejoras son estratégicas y, por tanto, susceptibles de ser respaldadas por la Generalitat.

II. Que la aplicación de las tecnologías basadas en Inteligencia Artificial (IA) y de manera singular su aplicación en la computación de alto rendimiento, Big Data, Ciberseguridad, automatización y robotización aplicadas tanto al sector privado como el público están permitiendo mejoras en la productividad y eficiencia que redundan en una mayor calidad de los servicios y productos. En el ámbito de la Comunitat Valenciana, donde el 95% del tejido productivo está formado por pequeñas empresas, la necesidad de permeabilizar la adopción de estas tecnologías en este perfil de empresas es un reto que es necesario abordar. El 80% de la población activa de la región trabaja en este tipo de empresas por lo que cualquier mejora que se introduzca va a repercutir en una mejora de la productividad a escala global. Y de manera análoga ocurre con la administración, donde la digitalización y automatización de sus procesos, favorecerá la agilidad en la tramitación y un ahorro de recursos.

III. Que el artículo 11 del Decreto 10/2023, de 19 de julio, del presidente de la Generalitat, por el que se determinan el número y la denominación de las consellerias, y sus atribuciones, asigna a la Conselleria las competencias en materia de industria, energía, sectores productivos, investigación e innovación tecnológicas, comercio interior y exterior, ferias sectoriales y actividades promocionales, artesanía, consumo y turismo en el ámbito de la Generalitat Valenciana.

IV. Que partes manifiestan la voluntad de potenciar la participación del IBV como beneficiario en el proyecto europeo titulado "Valencia Region Digital Innovation Hub",

comunicació (TIC) com a motor del creixement econòmic sostenible i de l'ocupació, tant en el sector públic com en el privat, és coherent amb les prioritats definides per les polítiques de creixement tant d'àmbit europeu com espanyol. La integració de la innovació en els processos productius de les empreses i en els mecanismes de funcionament de l'Administració són elements fonamentals per a la millora del seu funcionament, per la qual cosa les iniciatives que es dirigixen a implementar estes millors són estratègiques i, per tant, susceptibles de tindre el suport de la Generalitat.

II. Que l'aplicació de les tecnologies basades en intel·ligència artificial (IA) i de manera singular la seua aplicació en la computació d'alt rendiment, big data, ciberseguretat, automatització i robotització aplicades tant al sector privat com el públic estan permetent millors en la productivitat i eficiència que redunden en una major qualitat dels serveis i productes. En l'àmbit de la Comunitat Valenciana, on el 95 % del teixit productiu està format per empreses xicotetes, la necessitat de permeabilitzar l'adopció d'estes tecnologies en este perfil d'empreses és un repte que és necessari abordar. El 80 % de la població activa de la regió treballa en este tipus d'empreses; per això, qualsevol millora que s'introduïsca repercutirà en una millora de la productivitat a escala global. I de manera anàloga ocorre amb l'administració, on la digitalització i automatització dels processos afavorirà l'agilitat en la tramitació i un estalvi de recursos.

III. Que l'article 11 del Decret 10/2023, de 19 de juliol, del president de la Generalitat, pel qual es determinen el nombre i la denominació de les conselleries, i les seues atribucions, assigna a la Conselleria les competències en matèria d'indústria, energia, sectors productius, investigació i innovació tecnològiques, comerç interior i exterior, fires sectorials i activitats promocionals, artesanía, consum i turisme en l'àmbit de la Generalitat Valenciana.

IV. Que parts manifesten la voluntat de potenciar la participació de l'IBV com a beneficiari en el projecte europeu titulat València Region Digital Innovation Hub, Acord de subvenció núm.

<p>Acuerdo de subvención nº 101083002 y acrónimo “InnDIH” (en adelante Proyecto InnDIH) correspondiente al Digital Europe Programme 2021-2027 (en adelante Programa DIGITAL), convocatoria DIGITAL-2021-EDIH-01, tópico DIGITAL-2021-EDIH-INITIAL-01, cuya cofinanciación se complementa a través de la instrumentación de este convenio. Su incorporación a la Red Europea de Centros de Innovación (European Digital Innovation Hubs, en adelante EDIH) ha sido aprobada, habiendo sido seleccionado junto a otros 11 centros de Innovación Digital españoles, de entre las 39 propuestas iniciales. El presupuesto total (costes subvencionables) del Proyecto InnDIH asciende a 5.511.496,41 €, importe del que la UE financia como máximo el 50%.</p>	<p>101083002 i acrònim InnDIH (d'ara en avant, projecte InnDIH) corresponent al Digital Europe Programme 2021-2027 (d'ara en avant, programa DIGITAL), convocatòria DIGITAL-2021-EDIH-01, tòpic DIGITAL-2021-EDIH-INITIAL-01, el cofinançament del qual es complemente a través de la instrumentació d'este conveni. La seu incorporació a la Xarxa Europea de Centres d'Innovació (European Digital Innovation Hubs; d'ara en avant, EDIH) ha sigut aprovada, havent sigut seleccionat juntament amb 11 centres més d'innovació digital espanyols, d'entre les 39 propostes iniciales. El pressupost total (costos subvencionables) del projecte InnDIH ascendeix a 5.511.496,41 € i d'este import la UE finança com a màxim el 50 %.</p>
<p>V. Que la GVA, a través de la Conselleria tiene interés en suscribir este convenio para cofinanciar el Proyecto InnDIH, con el objetivo de desarrollar e implantar tecnologías innovadoras en el tejido empresarial y en la administración pública. La financiación de la Generalitat no podrá suponer que, en conjunción con la aportación de la UE, se supere los costes subvencionables del Proyecto InnDIH.</p>	<p>V. Que la GVA, a través de la Conselleria, té interès a subscriure este conveni per a cofinançar el projecte InnDIH, amb l'objectiu de desenvolupar i implantar tecnologies innovadores en el teixit empresarial i en l'Administració pública. El finançament de la Generalitat no podrà suposar que, en conjunció amb l'aportació de la UE, se superen els costos subvencionables del projecte InnDIH.</p>
<p>VI. Que en los estados de gasto del Presupuesto de la Generalitat para 2023 aprobado por Ley 9/2022, de 30 de diciembre, está prevista la línea nominativa de subvención S8759000 “Apoyo al Digital Innovation Hub de la Comunitat Valenciana como parte de la red europea de centros de innovación digital” cuyo presupuesto asciende a 908.470,00 €, de la que es beneficiario el IBV (en adelante la entidad beneficiaria) por un importe de 28.086,00€.</p>	<p>VI. Que en els estats de despesa del pressupost de la Generalitat per a 2023 aprovat per la Llei 9/2022, de 30 de desembre, està prevista la línia nominativa de subvenció S8759000, “Suport al Digital Innovation Hub de la Comunitat Valenciana com a part de la xarxa europea de centres d'innovació digital”, el pressupost de la qual ascendeix a 908.470,00 €, de la qual és beneficiari l'IBV (d'ara en avant, l'entitat beneficiària) per un import de 28.086,00 €.</p>
<p>VII. Esta ayuda está incluida en el Plan Estratégico de Subvenciones previsto para el periodo 2023-2025 de la Conselleria de Innovación, Industria, Comercio y Turismo, cuya entrega se realiza sin contraprestación directa por parte de la entidad beneficiaria, tal y como establece el artículo 2.1.a) de la Ley 38/2003, de 17 de noviembre, General de Subvenciones.</p>	<p>VII. Esta ajuda està inclosa en el Pla estratègic de subvencions previst per al període 2023-2025 de la Conselleria d'Innovació, Indústria, Comerç i Turisme, i s'entregarà sense contraprestació directa per part de l'entitat beneficiària, tal com estableix l'article 2.1.a) de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions.</p>
<p>VIII. Que esta subvención nominativa se desea instrumentar a través de un convenio, según lo que dispone el art. 168.1.A) de la Ley 1/2015, de 6 de febrero, de la Generalitat, de Hacienda Pública, del Sector Público Instrumental y de Subvenciones (de ahora en</p>	<p>VIII. Que esta subvenció nominativa es vol instrumentar a través d'un conveni, segons el que disposa l'article 168.1.A) de la Llei 1/2015, de 6 de febrer, de la Generalitat, d'hisenda pública, del sector públic instrumental i de subvencions (d'ara en avant, LHPS) i, en els</p>

<p>adelante LHPS) y, en los mismos términos, el artículo 22.2.a de la Ley 38/2003, de 17 de noviembre, General de Subvenciones (de ahora en adelante LGS).</p> <p>IX. Que las Partes manifiestan un interés común y la voluntad de potenciar este convenio para el desarrollo del Proyecto InnDIH.</p> <p>Por ello, las Partes formalizan este convenio, de acuerdo con las siguientes</p>	<p>mateixos termes, l'article 22.2.a de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions (d'ara en avant, LGS).</p> <p>IX. Que les parts manifesten un interès comú i la voluntat de potenciar este conveni per al desenvolupament del projecte InnDIH.</p>
<p><b>CLÁUSULAS</b></p> <p><b>Cláusula 1ª. Objeto</b></p> <p>Este convenio tiene por objeto cofinanciar el proyecto InnDIH en lo que corresponde a la coparticipación del IBV, que en colaboración con el Instituto Tecnológico de Informática, el Consejo Superior de Investigaciones Científicas, la Asociación de Investigación de la Industria Textil, la Confederación Empresarial de la Comunitat Valenciana, el Consejo de Cámaras Oficiales de Comercio, Industria, Servicios y Navegación de la Comunitat Valenciana, INNDROMEDA, INNSOMNIA Consulting SL, el Instituto de Biomedicina de Valencia, la Red de Institutos Tecnológicos de la Comunitat Valenciana, la Red de Universidades Valencianas para el fomento de la Investigación, el Desarrollo y la Innovación, la Universitat de València y la Universitat Politècnica de València, tienen con el fin de promover el uso de tecnologías habilitadoras en base a la Inteligencia artificial, la computación de alto rendimiento, la ciberseguridad, el Big Data y la robótica, tanto a las empresas como al sector público.</p> <p><b>Cláusula 2ª. Actividades subvencionadas objeto del convenio</b></p> <p>Quedan amparadas las actividades que se llevarán a cabo por parte de la entidad beneficiaria en el marco del Proyecto InnDIH.</p> <p>Con carácter general, se considerarán subvencionables las actividades que se recogen en el Proyecto InnDIH cofinanciado y de manera especial:</p> <p>a) Otorgar un apoyo específico a las empresas, principalmente pymes (puesta a disposición de las empresas interesadas de un laboratorio de pruebas) y a las administraciones públicas; ayuda para la elaboración de test de medición del nivel de</p>	<p>Per això, les parts formalitzen este conveni, d'acord amb les següents</p> <p><b>CLÀUSULES</b></p> <p><b>Clàusula 1ª. Objecte</b></p> <p>Este conveni té per objecte cofinançar el projecte InnDIH pel que fa a la coparticipació de l'IBV, que en col·laboració amb l'Institut Tecnològic d'Informàtica; el Consell Superior d'Investigacions Científiques; l'Associació d'Investigació de la Indústria Tèxtil; la Confederació Empresarial de la Comunitat Valenciana; el Consell de Cambres Oficials de Comerç, Indústria, Serveis i Navegació de la Comunitat Valenciana; INNDROMEDA; INNSOMNIA Consulting, SL; l'Institut de Biomedànica de València; la Xarxa d'Instituts Tecnològics de la Comunitat Valenciana; la Xarxa d'Universitats Valencianes per al foment de la Investigació; el Desenvolupament i la Innovació, la Universitat de València, i la Universitat Politècnica de València, tenen el fi de promoure l'ús de tecnologies habilitadores sobre la base de la intel·ligència artificial, la computació d'alt rendiment, la ciberseguretat, el big data i la robòtica, tant a les empreses com al sector públic.</p> <p><b>Clàusula 2ª. Activitats subvencionades objecte del conveni</b></p> <p>Queden emparades les activitats que es duran a terme per part de l'entitat beneficiària en el marc del projecte InnDIH.</p> <p>Amb caràcter general, es consideraran subvencionables les activitats que figuren en el projecte InnDIH cofinançat i de manera especial:</p> <p>a) Atorgar un suport específic a les empreses, principalment pimes (posada a la disposició de les empreses interessades d'un laboratori de proves) i a les administracions públiques; ajuda per a l'elaboració de tests de mesurament del nivell de maduresa digital; establir un pla d'acció i</p>

<p>madurez digital; establecer un plan de acción y establecer puntos de encuentro con necesidades similares a través de eventos y actuaciones de networking con la finalidad de abordar de manera efectiva su digitalización.</p> <p>b) Facilitar el trabajo en red de startups y potenciales clientes e inversores, así como el desarrollo de nuevos modelos de negocio y la aceleración y el escalado de sus propios productos y servicios con el apoyo de los socios tecnológicos del European Digital Innovation Hub.</p> <p>c) Habilitar capacidades básicas de gobierno digital y mejorar la interoperabilidad técnica, semántica, organizacional y legal en el ámbito de las administraciones públicas.</p> <p>d) Colaborar activamente en actividades de creación de redes y en un intercambio bidireccional de servicios con el European Digital Innovation Hub Network.</p> <p>e) Formación y capacitación especializada.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Formación en empresas y emprendimiento: Formación en financiación, formación en capacidades para la digitalización de negocios y emprendimiento.</li> <li>○ Formación en tecnologías digitales: capacitación digital a los trabajadores en la industria, cursos MOOC para tecnologías digitales específicos, cursos específicos de tecnología, capacitación para gerentes</li> </ul> <p>f) Impulsar la Inteligencia Artificial como habilitadora de transformación digital de la economía y la sociedad.</p> <p>g) Acompañar a las empresas en su acceso a financiación mediante la identificación de recursos, realización de diagnósticos personalizados, análisis de viabilidad y apoyo a la preparación de propuestas para la financiación de su I+D+i.</p> <p>Todos los servicios que se presten en las actividades amparadas en este convenio serán gratuitos para las empresas de acuerdo al Proyecto InnDIH, y no podrán generar ingresos a partir de dichas actividades subvencionadas. Su acceso y utilización se regirán por los principios de publicidad e igualdad.</p> <p>El Proyecto InnDIH está concedido y cofinanciado</p>	<p>establir punts de trobada amb necessitats similars a través d'esdeveniments i actuacions de treball en xarxa (<i>networking</i>) amb la finalitat d'abordar de manera efectiva la seu digitalització.</p> <p>b) Facilitar el treball en xarxa d'<i>startups</i> i potencials clients i inversors, així com el desenvolupament de nous models de negoci i l'acceleració i l'escalat dels seus productes i servis amb el suport dels socis tecnològics de l'European Digital Innovation Hub.</p> <p>c) Habilitar capacitats bàsiques de govern digital i millorar la interoperabilitat tècnica, semàntica, organitzacional i legal en l'àmbit de les administracions públiques.</p> <p>d) Col·laborar activament en activitats de creació de xarxes i en un intercanvi bidireccional de serveis amb l'European Digital Innovation Hub Network.</p> <p>e) Formació i capacitació especialitzada.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Formació en empreses i emprenedoria: Formació en finançament, formació en capacitats per a la digitalització de negocis i emprenedoria.</li> <li>○ Formació en tecnologies digitals: capacitació digital a les persones treballadores en la indústria, cursos MOOC per a tecnologies digitals específics, cursos específics de tecnologia, capacitació per a gerents.</li> </ul> <p>f) Impulsar la intel·ligència artificial com a habilitadora de transformació digital de l'economia i la societat.</p> <p>g) Acompanyar les empreses en el seu accés a finançament mitjançant la identificació de recursos, realització de diagnòstics personalitzats, ànalisi de viabilitat i suport a la preparació de propostes per al finançament de la seu I+D+i.</p> <p>Tots els serveis que es presten en les activitats emparades en este conveni seran gratuïts per a les empreses d'acord amb el projecte InnDIH, i no podran generar ingressos a partir de les activitats subvencionades indicades. L'accés i la utilització es regiran pels principis de publicitat i igualtat.</p> <p>El projecte InnDIH està concedit i cofinançat per la</p>
---	--

por la Comisión Europea en el marco del Programa DIGITAL (convocatoria DIGITAL-2021-EDIH-01) por un importe máximo que supone el 50% del total de los costes subvencionables del Proyecto InnDIH.

### **Cláusula 3ª. Gastos subvencionables**

1. Serán subvencionables por este convenio aquellos gastos que de manera indubitable respondan a la naturaleza de la actividad subvencionada, sean estrictamente necesarios y hayan sido realizados desde el 1 de enero de 2023 hasta el 31 de diciembre de 2023 y que sean imputables al proyecto europeo y financiados por éste.

2. En virtud de lo anterior, se considerarán subvencionables:

a) Gastos de personal propio y contratados laborales: Nóminas del personal de la entidad, imputables en la parte correspondiente a la realización de alguna de las actuaciones definidas. Por cada trabajador serán subvencionables las horas efectivamente trabajadas y directamente vinculadas a la realización de las tareas justificadas. Sólo se financiarán costes salariales y de seguridad social. Estos gastos se justificarán mediante certificado en el que se especifique el coste diario y número de días equivalentes de dedicación de este personal al Proyecto InnDIH objeto del convenio.

b) Material fungible: material fungible de laboratorio, fotocopias, prensa, revistas, material de audiovisuales no inventariable, material informático no inventariable y todos aquellos necesarios para la ejecución de la actividad subvencionada.

c) Gastos derivados de organización de cursos y conferencias; participación de ponentes y moderadores en jornadas, seminarios y otras actividades de comunicación y difusión de los trabajos del convenio; así como los del personal colaborador, hasta el límite del Decreto 7/ 2023, de 27 de febrero del Consell, sobre indemnizaciones por razón del servicio y gratificaciones por servicios extraordinarios.

d) Gastos de alquiler de material inventariable y de salas o locales derivados de la realización de la actividad subvencionada.

e) Gastos de desplazamiento, alojamiento y

Comissió Europea en el marc del Programa DIGITAL (convocatòria DIGITAL-2021-EDIH-01) per un import màxim que suposa el 50 % del total dels costos subvencionables del projecte InnDIH.

### **Cláusula 3ª. Despeses subvencionables**

1. Seran subvencionables per este conveni aquelles despeses que de manera indubtable responguen a la naturalesa de l'activitat subvencionada, siguen estrictament necessàries i s'hagen realitzat des de l'1 de gener de 2023 fins al 31 de desembre de 2023, i que siguen imputables al projecte europeu i finançats per este.

2. En virtut del que s'ha expressat anteriorment, es consideraran subvencionables:

a) Despeses de personal propi i contractats laborals: Nòmives del personal de l'entitat, imputables en la part corresponent a la realització d'alguna de les actuacions definides. Per cada treballador seran subvencionables les hores efectivament treballades i directament vinculades a la realització de les tasques justificades. Només es finançaran costos salarials i de seguretat social. Estes despeses es justificaran mitjançant certificat en el qual s'especifique el cost diari i el nombre de dies equivalents de dedicació d'este personal al projecte InnDIH objecte del conveni.

b) Material fungible: material fungible de laboratori, fotòopies, premsa, revistes, material d'audiovisuals no inventariable, material informàtic no inventariable i tots aquells necessaris per a l'execució de l'activitat subvencionada.

c) Despeses derivades d'organització de cursos i conferències; participació de ponents i moderadors en jornades, seminaris i altres activitats de comunicació i difusió dels treballs del conveni; així com les del personal col-laborador, fins al límit del Decret 7/ 2023, de 27 de febrer, del Consell, sobre indemnitzacions per raó del servei i gratificacions per servicis extraordinaris.

d) Despeses de lloguer de material inventariable i de sales o locals derivades de la realització de l'activitat subvencionada.

e) Despeses de desplaçament, allotjament i

manutención tanto del personal propio como el contratado laboral, derivados de su participación en las actividades objeto de subvención, hasta el límite de las cuantías previstas para el personal de la Generalitat en el Decreto 7/2023, de 27 de febrero del Consell, sobre indemnizaciones por razón del servicio y gratificaciones por servicios extraordinarios.

Los gastos de desplazamiento en taxi o vehículo de transporte con conductor (VTC) solo tendrán la consideración de subvencionables cuando se realicen entre las estaciones de ferrocarril, autobuses, puerto y aeropuerto y lugar de alojamiento y/o lugar de desarrollo de la actividad en destino. El transporte en VTC solo se subvencionará hasta el límite de las tarifas legalmente establecidas para el taxi.

f) Sistemas informáticos: hardware y software necesario para la gestión del proyecto, que cumplan con lo establecido en los puntos 5 y 6 del artículo 31 de la Ley General de Subvenciones 38/2003. Se excluyen renovaciones o ampliaciones de software ya en uso en la entidad, ordenadores personales y servidores.

g) Gastos de traducción, edición, publicidad y difusión de las actividades subvencionadas.

h) La amortización de los bienes inventariables que formen parte de los gastos justificados, se seguirán las reglas contenidas en la Ley 38/2003, de 23 de noviembre, en cuanto a que la subvención no contribuya a la compra del bien; que esta amortización sea calculada en conformidad con las normas de contabilidad generalmente aceptadas; y que el coste se refiera exclusivamente al periodo subvencionable.

i) Se podrán subcontratar aquellas actividades que no puedan ser realizadas por medios propios hasta un máximo de un 20% del importe total del presente convenio. No obstante, se estará a lo dispuesto en el artículo 29 de la Ley 38/2003, de 17 de noviembre, LGS.

j) Servicios de auditoría del proyecto para la elaboración de la cuenta justificativa. El importe máximo admisible será de 3.000€ individuales por entidad. Para la selección de la entidad auditora deberán seguirse las normas de contratación del sector público.

manutenció tant del personal propi com el contractat laboral, derivades de la seu participació en les activitats objecte de subvenció, fins al límit de les quanties previstes per al personal de la Generalitat en el Decret 7/2023, de 27 de febrer, del Consell, sobre indemnitzacions per raó del servei i gratificacions per serveis extraordinaris.

Les despeses de desplaçament en taxi o vehicle de transport amb conductor (VTC) només tindran la consideració de subvencionables quan es realitzen entre les estacions de ferrocarril, autobusos, port i aeroport i lloc d'allotjament i/o lloc de desenvolupament de l'activitat en destinació. El transport en VTC només se subvencionarà fins al límit de les tarifes legalment establides per al taxi.

f) Sistemes informàtics: maquinari i programari necessari per a la gestió del projecte, que complisquen amb el que s'establix en els punts 5 i 6 de l'article 31 de la Llei general de subvencions 38/2003. S'exclouen renovacions o ampliacions de programari ja en ús en l'entitat, ordinadors personals i servidors.

g) Despeses de traducció, edició, publicitat i difusió de les activitats subvencionades.

h) En l'amortització dels béns inventariables que formen part de les despeses justificades se seguiran les regles contingudes en la Llei 38/2003, de 23 de novembre, quant al fet que la subvenció no contribuïsca a la compra del bé; que esta amortització siga calculada de conformitat amb les normes de comptabilitat generalment acceptades; i que el cost es referisca exclusivament al període subvencionable.

i) Es podran subcontractar aquelles activitats que no puguen ser realitzades per mitjans propis fins a un màxim d'un 20 % de l'import total del present conveni. No obstant això, es tindrà en compte el que es disposa en l'article 29 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions (LGS).

j) Servicis d'auditoria del projecte per a l'elaboració del compte justificatiu. L'import màxim admissible serà de 3.000 € individuals per entitat. Per a la selecció de l'entitat auditora hauran de seguir-se les normes de contractació del sector públic.

<p>k) Costes indirectos: los costes indirectos que cumplan los requisitos del artículo 31 de la Ley 38/2003, de 17 de noviembre, General de Subvenciones y con el límite máximo de un 7% de los costes directos, considerando como costes directos la suma de las ayudas acumuladas en los apartados anteriores del a) al i).</p> <p>3. El impuesto sobre el valor añadido solo será subvencionable cuando el beneficiario lo haya abonado y no sea susceptible de recuperación o compensación, lo que deberá acreditarse fehacientemente por parte del beneficiario.</p> <p>4. A efectos de lo dispuesto en el artículo 31.2 de la Ley 38/2003, de 17 de noviembre, General de Subvenciones, se entenderá por gasto realizado, cuando se trate de tributos y Seguridad Social, el que haya sido devengado antes de finalizar el plazo de justificación y se encuentre en periodo de ingreso voluntario no vencido en esa fecha, debiéndose acreditar el pago efectivo cuando se produzca.</p> <p>5. Se considerará gasto realizado el que ha sido efectivamente pagado con anterioridad a la finalización del periodo de justificación determinado en cláusula novena.</p> <p><b>Cláusula 4ª. Obligaciones de la Conselleria.</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. La Conselleria se compromete a abonar el importe de la subvención, según lo dispuesto en la cláusula sexta.</li> <li>2. El órgano concedente podrá elaborar instrucciones de justificación aclaratorias, que desarrolle lo establecido en este convenio. Estas instrucciones tendrán que ser remitidas por la Conselleria a la entidad beneficiaria.</li> <li>3. Llevará a cabo actuaciones propias de control y seguimiento, de las actividades objeto de la subvención, de acuerdo con lo previsto en el artículo 169 y concordantes de la ley 1/2015, de 6 de febrero, de Hacienda Pública, del Sector Público Instrumental y de Subvenciones.</li> </ol> <p><b>Cláusula 5ª. Obligaciones de la entidad beneficiaria.</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Realizar las actividades, incluidas su organización y ejecución, recogidas en la cláusula correspondiente del presente convenio, que fundamentan la concesión de</li> </ol>	<p>k) Costos indirectos: els costos indirectes que complisquen els requisits de l'article 31 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions, i amb el límit màxim d'un 7 % dels costos directes, considerant com a costos directes la suma de les ajudes acumulades en els apartats anteriors de l'a a l'i.</p> <p>3. L'impost sobre el valor afegit només serà subvencionable quan el beneficiari l'haja abonat i no siga susceptible de recuperació o compensació, la qual cosa haurà d'acreditar feaientment el beneficiari.</p> <p>4. A l'efecte del que es disposa en l'article 31.2 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions, s'entendrà per despesa realitzada, quan es tracte de tributs i Seguretat Social, la que haja sigut generada abans de finalitzar el termini de justificació i es trobe en període d'ingrés voluntari no vençut en eixa data, i s'haurà d'acreditar el pagament efectiu quan es produïsca.</p> <p>5. Es considerarà despesa realitzada la que ha sigut efectivament pagada amb anterioritat a la finalització del període de justificació determinat en la clàusula novena.</p> <p><b>Cláusula 4ª. Obligacions de la Conselleria</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. La Conselleria es compromet a abonar l'import de la subvenció, segons el que es disposa en la clàusula sisena.</li> <li>2. L'òrgan concedent podrà elaborar instruccions de justificació aclaridores que desenvolupen el que s'establix en este conveni. Estes instruccions les haurà de remetre la Conselleria a l'entitat beneficiària.</li> <li>3. Durà a terme actuacions pròpies de control i seguiment, de les activitats objecte de la subvenció, d'acord amb el que es preveu en l'article 169 i concordants de la Llei 1/2015, de 6 de febrer, d'hisenda pública, del sector públic instrumental i de subvencions.</li> </ol> <p><b>Cláusula 5ª. Obligacions de l'entitat beneficiària</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Realitzar les activitats, incloent-hi la seu organització i execució, que figuren en la clàusula corresponent del present conveni, que fonamenten la concessió de l'ajuda.</li> </ol>
---	--

la ayuda.	
2. Justificar ante la Conselleria el cumplimiento de los requisitos y condiciones para obtener la condición de entidad beneficiaria, así como la realización de la actividad y el cumplimiento de la finalidad que determinen la concesión o disfrute de la subvención.	2. Justificar davant de la Conselleria el compliment dels requisits i condicions per a obtindre la condició d'entitat beneficiària, així com la realització de l'activitat i el compliment de la finalitat que determinen la concessió o gaudi de la subvenció.
3. Acreditar ante la Conselleria la realización del objeto del presente convenio, mediante la presentación de una memoria técnica final.	3. Acreditar davant de la Conselleria la realització de l'objecte del present conveni, mitjançant la presentació d'una memòria tècnica final.
4. Justificar la aplicación del importe de la ayuda concedida en los términos y en los plazos establecidos en la cláusula correspondiente del presente convenio, de acuerdo con las directrices que establezca la Dirección General de Innovación, que en todo caso se ajustará a lo previsto en el artículo 30 de la Ley 38/2003, General de Subvenciones.	4. Justificar l'aplicació de l'import de l'ajuda concedida en els termes i en els terminis establerts en la clàusula corresponent del present conveni, d'acord amb les directrius que estableix la Direcció General d'Innovació, que, en tot cas, s'ajustarà al que es preveu en l'article 30 de la Llei 38/2003, general de subvencions.
5. Someterse a las actuaciones de comprobación y control financiero que corresponden a la Intervención de la Generalitat en relación con la ayuda concedida, aportando cuanta información le sea requerida para ello y facilitar la inspección y control de la Generalitat, a través de la Conselleria y en particular de la Dirección General de Innovación , al objeto de conocer cualquier aspecto de la actividad objeto de la subvención, en los términos previstos en el artículo 169 de la Ley 1/2015, de 6 de febrero, de la Generalitat, de Hacienda Pública, del Sector Público Instrumental y de Subvenciones.	5. Sotmetre's a les actuacions de comprovació i control financer que corresponen a la Intervenció de la Generalitat en relació amb l'ajuda concedida, aportant tota la informació se li requereixi per a fer-ho i facilitar la inspecció i el control de la Generalitat, a través de la Conselleria i, en particular, de la Direcció General d'Innovació, a fi de conéixer qualsevol aspecte de l'activitat objecte de la subvenció, en els termes previstos en l'article 169 de la Llei 1/2015, de 6 de febrer, de la Generalitat, d'hisenda pública, del sector públic instrumental i de subvencions.
6. Comunicar, en su caso, a la Conselleria, la obtención de otras subvenciones, ayudas, ingresos o recursos para la misma finalidad, procedentes de cualesquiera Administraciones o entes públicos o privados tan pronto como se conozcan y, en todo caso, con anterioridad a la justificación de la aplicación dada a los fondos percibidos.	6. Comunicar, si és el cas, a la Conselleria, l'obtenció d'altres subvencions, ajudes, ingressos o recursos per a la mateixa finalitat, procedents de qualssevol administracions o ens públics o privats tan prompte com es coneguen i, en tot cas, amb anterioritat a la justificació de l'aplicació donada als fons percebuts.
7. Acreditar, mediante declaración responsable, no estar incursa en ninguna de las prohibiciones para obtener la condición de beneficiario de las señaladas en el artículo 13 de la Ley 38/2003, de 17 de noviembre, General de Subvenciones, así como no ser deudora de la Generalitat por reintegro de subvenciones, conforme a lo previsto en el artículo 25 del Real Decreto 887/2006, de 21 de julio, por el que se aprueba el Reglamento de la Ley 38/2003, de	7. Acreditar, mitjançant declaració responsable, no estar incursa en cap de les prohibicions per a obtindre la condició de beneficiari de les assenyalades en l'article 13 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions, així com no ser deudora de la Generalitat per reintegrament de subvencions, d'acord amb el que es preveu en l'article 25 del Reial decret 887/2006, de 21 de juliol, pel qual s'aprova el Reglament de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de

<p>17 de noviembre, General de Subvenciones.</p> <p>8. Acreditar ante el órgano concedente, hallarse al corriente en el cumplimiento de sus obligaciones tributarias y frente a la Seguridad Social, de conformidad con lo establecido en el artículo 13.2.e) de la Ley 38/2003, General de Subvenciones, y 22 y 23 de su Reglamento, aprobado por el Real Decreto 887/2006, de 21 de julio. Para ello, la entidad podrá autorizar a la Conselleria para que obtenga directamente la acreditación del cumplimiento de las obligaciones tributarias y con la Seguridad Social a través de certificados telemáticos, de conformidad con lo dispuesto en el Decreto 165/2010, de 8 de octubre, del Consell, por el que se establecen las medidas de simplificación y de reducción de cargas administrativas en los procedimientos gestionados por la Administración de la Generalitat y su sector público. En caso de no otorgar dicha autorización, deberá aportar la documentación acreditativa de que se halla al corriente de las citadas obligaciones. La Dirección General competente se reserva el derecho de requerir a la entidad si la información obtenida presenta alguna incidencia.</p> <p>9. No alterar la finalidad de las subvenciones y cumplir cuantas obligaciones establece la legislación vigente para perceptores de fondos públicos.</p> <p>10. Adoptar las medidas de difusión que garanticen el cumplimiento de lo dispuesto por el artículo 18.4 de la Ley 38/2003, de 17 de noviembre, General de Subvenciones, dando la adecuada publicidad del carácter público de la financiación de las actuaciones desarrolladas por la entidad en el marco del presente convenio. A tal efecto, la entidad deberá dar a conocer de manera inequívoca que se trata de actuaciones subvencionadas por la Generalitat a través de la Conselleria, incorporando en todo material impreso orientado a la difusión de la actividad objeto de la subvención el logotipo de la Generalitat. De manera especial, se considerará la inclusión de los logotipos de la Generalitat en los soportes donde sea posible de la entidad beneficiaria (en los elementos informativos y de difusión de la actividad subvencionada de la entidad beneficiaria). El logotipo se encuentra en el siguiente enlace: <a href="https://presidencia.gva.es/estatico/identitat-gva">https://presidencia.gva.es/estatico/identitat-gva</a> Esta inclusión lo será sin perjuicio de la publicidad derivada de la normativa europea.</p> <p>11. La entidad beneficiaria informará a la</p>	<p>subvencions.</p> <p>8. Acreditar, davant de l'òrgan concedent, trobar-se al corrent en el compliment de les seues obligacions tributàries i davant de la Seguretat Social, de conformitat amb el que s'establix en l'article 13.2.e de la Llei 38/2003, general de subvencions, i 22 i 23 del seu reglament, aprovat pel Reial decret 887/2006, de 21 de juliol. Per això, l'entitat podrà autoritzar la Conselleria perquè obtinga directament l'acreditació del compliment de les obligacions tributàries i amb la Seguretat Social a través de certificats telemàtics, de conformitat amb el que es disposa en el Decret 165/2010, de 8 d'octubre, del Consell, pel qual s'establixen les mesures de simplificació i de reducció de càrregues administratives en els procediments gestionats per l'Administració de la Generalitat i el seu sector públic. En cas de no atorgar esta autorització, haurà d'aportar la documentació acreditativa que es troba al corrent de les obligacions esmentades. La direcció general competent es reserva el dret de requerir a l'entitat si la informació obtinguda presenta alguna incidència.</p> <p>9. No alterar la finalitat de les subvencions i complir totes les obligacions que establix la legislació vigent per a perceptors de fons públics.</p> <p>10. Adoptar les mesures de difusió que garantisquen el compliment del que es disposa en l'article 18.4 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions, donant l'adecuada publicitat del caràcter públic del finançament de les actuacions desenvolupades per l'entitat en el marc del present conveni. A este efecte, l'entitat haurà de donar a conéixer de manera inequívoca que es tracta d'actuacions subvencionades per la Generalitat a través de la Conselleria, incorporant en tot material imprés orientat a la difusió de l'activitat objecte de la subvenció el logotip de la Generalitat. De manera especial, es considerarà la inclusió dels logotips de la Generalitat en els suports on siga possible de l'entitat beneficiària (en els elements informatius i de difusió de l'activitat subvencionada de l'entitat beneficiària). El logotip es troba en l'enllaç següent: <a href="https://presidencia.gva.es/estatico/identitat-gva">https://presidencia.gva.es/estatico/identitat-gva</a> Esta inclusió ho serà sense perjuí de la publicitat derivada de la normativa europea.</p> <p>11. L'entitat beneficiària informarà la Direcció</p>
---	--

<p>D.G. de Innovación de todas las actividades de difusión y acciones de fomento de la digitalización que lleven a cabo en el seno del proyecto.</p> <p>12. Proceder al reintegro de los fondos percibidos en los supuestos contemplados en el artículo 172 de la Ley 1/2015, de 6 de febrero, de la Generalitat, de Hacienda Pública, del Sector Público Instrumental y de Subvenciones.</p> <p>13. Cumplir las previsiones del artículo 29 y la del artículo 31.3 de la Ley 38/2003, de 17 de noviembre, General de Subvenciones, en los supuestos de subcontratación de la actividad o parte de ella que señala: "Cuando el importe del gasto subvencionable supere las cuantías establecidas en la Ley 9/2017 de 8 noviembre, de Contratos del Sector público para el contrato menor, el beneficiario deberá solicitar como mínimo tres ofertas de diferentes proveedores con carácter previo a la contracción del compromiso para la obra, la prestación del servicio o la entrega del bien, salvo que por sus especiales características no exista en el mercado suficiente número de entidades que los realicen, presten o suministren, o salvo que el gasto se hubiere realizado con anterioridad a la subvención".</p> <p>14. Las demás previstas en el artículo 14 de la Ley 38/2003, de 17 de noviembre, General de Subvenciones.</p> <p>15. El beneficiario deberá presentar la solicitud y resolución de aprobación como miembro del Proyecto InnDIH cofinanciado por Europa. En dicha documentación deberá figurar: nombre y tamaño de la empresa; descripción del proyecto, incluidas sus fechas de inicio y finalización; ubicación del proyecto; lista de costes del proyecto; y tipo de ayuda (subvención) y el importe de la financiación pública necesaria para el proyecto.</p> <p>Igualmente, deberá presentar la documentación que acredite, que se produce:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>a. un aumento sustancial del alcance del proyecto o actividad gracias a las ayudas, o</li> <li>b. un aumento sustancial del importe total invertido por el beneficiario en el proyecto o actividad gracias a las ayudas, o</li> <li>c. una aceleración sustancial del ritmo de ejecución del proyecto o actividad de que se trate.</li> </ul> <p><b>Cláusula 6ª. Importe de la subvención</b></p> <p>La financiación de las actividades subvencionables para el conjunto de la entidad</p>	<p>General d'Innovació de totes les activitats de difusió i accions de foment de la digitalització que duguen a terme en el si del projecte.</p> <p>12. Procedir al reintegrament dels fons percebuts en els supòsits contemplats en l'article 172 de la Llei 1/2015, de 6 de febrer, de la Generalitat, d'hisenda pública, del sector públic instrumental i de subvencions.</p> <p>13. Complir les previsions de l'article 29 i la de l'article 31.3 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions, en els supòsits de subcontractació de l'activitat o part d'esta que indica: "Quan l'import de la despesa subvencionable supere les quanties establides en la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de contractes del sector públic per al contracte menor, el beneficiari haurà de sol·licitar com a mínim tres ofertes de diferents proveïdors amb caràcter previ a la contracció del compromís per a l'obra, la prestació del servei o el lliurament del bé, llevat que per les seues especials característiques no hi haja en el mercat un nombre suficient d'entitats que els realitzen, presten o subministren, o llevat que la despesa s'haja fet amb anterioritat a la subvenció".</p> <p>14. Les altres previstes en l'article 14 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions.</p> <p>15. El beneficiari haurà de presentar la sol·licitud i resolució d'aprovació com a membre del Projecte InnDIH cofinançat per Europa. En aquesta documentació haurà de figurar: nom i grandària de l'empresa; descripció del projecte, incloses les seues dates d'inici i finalització; ubicació del projecte; llista de costos del projecte; i tipus d'ajuda (subvenció) i l'import del finançament públic necessari per al projecte.</p> <p>Igualment, haurà de presentar la documentació que acredite, que es produeix:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>a. un augment substancial de l'abast del projecte o activitat gràcies a les ajudes, o</li> <li>b. un augment substancial de l'import total invertit pel beneficiari en el projecte o activitat gràcies a les ajudes, o</li> <li>c. una acceleració substancial del ritme d'execució del projecte o activitat de què es tracte.</li> </ul> <p><b>Cláusula 6ª. Import de la subvenció</b></p> <p>El finançament de les activitats subvencionables per al conjunt de l'entitat beneficiària ascendirà a la</p>
---	--

beneficiaria asciende a la cantidad máxima de veintiocho mil ochenta y seis euros (28.086,00€). Este importe irá con cargo al presupuesto de 2023 de la Dirección General de Innovación, aplicación presupuestaria 21.03.02.121.71.7, línea de subvención S8759000, "Apoyo a InnDIH, Digital Innovation Hub de la Comunitat Valenciana" que cofinancia el Proyecto InnDIH.

#### **Cláusula 7ª. Control de las ayudas**

En aplicación de lo establecido en los artículos 165.2. j y 169.3 de la Ley 1/2015 de Hacienda Pública, del Sector Instrumental y de subvenciones, de 6 de febrero, para la subvención nominativa instrumentalizada en el presente convenio, se establece un plan de control que incluye el control administrativo sobre las actividades realizadas y resultados obtenidos. Este plan de control abarcará la totalidad de los justificantes de gasto y pago presentados en la cuenta justificativa con el informe de auditoría tal y como se establece en la cláusula novena.

La Conselleria realizará una comprobación material de la realización de todas las actividades objeto del presente convenio y comprobará su efectiva y correcta adecuación con la finalidad para la que se concedió la subvención, sin perjuicio del control de ejecución previsto por la Comisión Mixta prevista en la Cláusula duodécima.

#### **Cláusula 8ª. Régimen de libramiento.**

1. De conformidad con lo establecido en apartado 5, del artículo 44 de la Ley 9/2022, de presupuestos de la Generalitat para el ejercicio 2023, la presente subvención queda exceptuada del régimen de pago anticipado de subvenciones previsto en el artículo 171 de la Ley 1/2015, de 6 de febrero, de la Generalitat, de Hacienda Pública, del Sector Público Instrumental y de Subvenciones, pudiéndose librar un anticipo de hasta el 100% de la subvención concedida, que se abonará tras la firma del convenio.

La solicitud de ingreso por parte de la entidad beneficiaria deberá realizarse previa acreditación de que se encuentra al corriente de sus obligaciones tributarias y de la seguridad social.

No se exigirán garantías por estos anticipos en virtud de lo establecido en el Art. 171.5 en su apartado h) de la Ley 1/2015 de Hacienda Pública, Subvenciones y Sector Público instrumental de la Generalitat Valenciana.

quantitat màxima de vint-i-huit mil huitanta-sis euros (28.086,00 €). Este import serà a càrrec al pressupost de 2023 de la Direcció General d'Innovació, aplicació pressupostària 21.03.02.121.71.7, línia de subvenció S8759000, "Suport a InnDIH, Digital Innovation Hub de la Comunitat Valenciana" que cofinança el projecte InnDIH.

#### **Cláusula 7ª. Control de les ajudes**

En aplicació del que s'establix en els articles 165.2. j i 169.3 de la Llei 1/2015 d'hisenda pública, del sector instrumental i de subvencions, de 6 de febrer, per a la subvenció nominativa instrumentalitzada en el present conveni, s'establix un pla de control que inclou el control administratiu sobre les activitats realitzades i resultats obtinguts. Este pla de control abastarà la totalitat dels justificant de despesa i pagament presentats en el compte justificatiu amb l'informe d'auditoria tal com s'establix en la clàusula novena.

La Conselleria farà una comprovació material de la realització de totes les activitats objecte del present conveni i comprovarà la seu efectiva i correcta adequació amb la finalitat per a la qual s'ha concedit la subvenció, sense perjudici del control d'execució previst per la comissió mixta prevista en la clàusula dotzena.

#### **Cláusula 8ª. Règim de deslliurament**

1. De conformitat amb el que s'estableix en apartat 5, de l'article 44 de la Llei 9/2022, de pressupostos de la Generalitat per a l'exercici 2023, la present subvenció queda exceptuada del règim de pagament anticipat de subvencions previst en l'article 171 de la Llei 1/2015, de 6 de febrer, de la Generalitat, d'Hisenda Pública, del Sector Públic Instrumental i de Subvencions, podent-se lliurar una bestreta de fins al 100% de la subvenció concedida, que s'abonarà després de la signatura del conveni.

La sol·licitud d'ingrés per part de l'entitat beneficiària haurà de realitzar-se prèvia acreditació que es troba al corrent de les seues obligacions tributàries i de la seguretat social.

No s'exigiran garanties per estes bestretes en virtut del que s'estableix en l'Art. 171.5 en la seua apartat h) de la Llei 1/2015 d'Hisenda Pública, Subvencions i Sector Públic instrumental de la Generalitat Valenciana.

<p>2. El anticipo se efectuará mediante transferencia a la cuenta bancaria que la entidad beneficiaria y de la que sea titular.</p> <p><b>Cláusula 9<sup>a</sup>. Forma y plazo de justificación de la subvención</b></p> <p>1. El plazo de justificación de la subvención será:</p> <p>a) El 28 de febrero de 2024, si mediante el anticipo previsto en la cláusula 8<sup>a</sup> anterior se hubiera anticipado la totalidad del importe de la subvención. En este caso las facturas y demás documentos justificativos deberán estar pagados por la entidad beneficiaria con fecha límite de 31 de diciembre, salvo aquellos derivados de obligaciones tributarias y de seguridad social que por normativa tenga otra posterior, en cuyo caso se estará a ésta.</p> <p>b) El 30 de noviembre de 2023 en caso de no solicitar el anticipo previsto en el apartado anterior, así como en el supuesto de solicitarlo en un porcentaje inferior al 100% previsto en el apartado 1 de la cláusula 8<sup>a</sup> anterior.</p> <p>2. La justificación tendrá el siguiente contenido:</p> <p>a) Una memoria de actuación, Suscrita por la entidad beneficiaria, justificativa del cumplimiento de las condiciones impuestas en la concesión de la subvención, con indicación de las actividades realizadas, periodo de tiempo durante el que se ha venido desarrollando cada actividad y resultados obtenidos. Se identificarán los paquetes de trabajo (WP) en los que se ha operado, los proyectos e hitos conseguidos, así como las publicaciones, en su caso, que se hayan podido derivar de los trabajos.</p> <p>b) Una justificación económica</p> <p>1. Se realizará mediante el sistema de cuenta justificativa con aportación de informe de auditor, previsto en el artículo 74 del Reglamento de la Ley 38/2003, de 17 de noviembre, general de subvenciones, aprobado por Real decreto 887/2006, de 21 de julio, que contendrá una Memoria económica del coste de las actividades realizadas simplificada bajo el formato de cuenta justificativa con informe de auditoría acreditada, según lo establecido la Orden EHA/1434/2007, de 17 de mayo,</p>	<p>2. La bestreta s'efectuarà mitjançant transferència al compte bancari que l'entitat beneficiària i de la qual siga titular.</p> <p><b>Cláusula 9<sup>a</sup>. Forma i termini de justificació de la subvenció</b></p> <p>1. El termini de justificació de la subvenció serà:</p> <p>a) El 28 de febrer de 2024, si mitjançant la bestreta prevista en la clàusula 8a anterior s'haguera anticipat la totalitat de l'import de la subvenció. En este cas les factures i altres documents justificatius hauran d'estar pagats per l'entitat beneficiària amb data límit de 31 de desembre, excepte aquells derivats d'obligacions tributàries i de seguretat social que per normativa tinga una altra posterior, i en aquest cas s'estarà a esta.</p> <p>b) El 30 de novembre de 2023 en cas de no sol·licitar la bestreta prevista en l'apartat anterior, així com en el supòsit de sol·licitar-lo en un percentatge inferior al 100% previst en l'apartat 1 de la clàusula 8a anterior</p> <p>2. La justificació tindrà el contingut següent:</p> <p>a) Una memòria d'actuació, subscrita per l'entitat beneficiària, justificativa del compliment de les condicions imposades en la concessió de la subvenció, amb indicació de les activitats que s'han dut a terme, període de temps durant el qual s'ha desenvolupat cada activitat i els resultats obtinguts. S'identificaran els paquets de treball (WP) en els quals s'ha operat, els projectes i fites aconseguides, així com les publicacions, si és el cas, que s'hagen pogut derivar dels treballs.</p> <p>b) Una justificació econòmica</p> <p>1. Es realitzarà mitjançant el sistema de compte justificatiu amb aportació d'informe d'auditor, previst en l'article 74 del Reglament de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions, aprovat pel Reial decret 887/2006, de 21 de juliol, que contendrà una memòria econòmica del cost de les activitats realitzades simplificada sota el format de compte justificatiu amb informe d'auditoria acreditada, segons el que s'establix en l'Orde EHA/1434/2007, de 17 de maig, per la qual s'aprova la norma</p>
--	--

<p>por la que se aprueba la norma de actuación de los auditores de cuentas en la realización de los trabajos de revisión de cuentas justificativas de subvenciones, en el ámbito del sector público estatal. El informe de auditoría deberá ser realizado por persona auditora o sociedad de auditoría inscrita en el Registro Oficial de Auditores de Cuentas (ROAC). La elección de la firma auditora será informada a la comisión de seguimiento.</p>	<p>d'actuació dels auditors de comptes en la realització dels treballs de revisió de comptes justificatius de subvencions, en l'àmbit del sector públic estatal. L'informe d'auditoria l'haurà de fer una persona auditora o societat d'auditoria inscrita en el Registre Oficial d'Auditors de Comptes (ROAC). L'elecció de la firma auditora serà informada a la comissió de seguiment.</p>
<p>2. La entidad beneficiaria estará obligada a poner a disposición de la persona o entidad auditora cuantos libros, registros y documentos le sean solicitados para efectuar la revisión, así como a conservarlos al objeto de las actuaciones de comprobación y control previstas en la legislación vigente. En su caso, deberá confeccionar y facilitarle la declaración que contenga una relación detallada de otras subvenciones, ayudas, ingresos o recursos que hayan financiado la actividad subvencionada, con indicación de su importe, procedencia y aplicación.</p>	<p>2. L'entitat beneficiària estarà obligada a posar a disposició de la persona o entitat auditora tots els llibres, registres i documents que se li sol·liciten per a efectuar la revisió, així com a conservar-los a fi de les actuacions de comprovació i control previstes en la legislació vigent. Si és el cas, haurà de confeccionar i facilitar-li la declaració que continga una relació detallada d'altres subvencions, ajudes, ingressos o recursos que hagen finançat l'activitat subvencionada, amb la indicació de l'import, la procedència i l'aplicació.</p>
<p>La memoria económica abreviada justificativa del gasto realizado deberá incluir la siguiente información:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Detalle de las cantidades inicialmente presupuestadas para cada actividad y, en su caso, las desviaciones acaecidas.</li> <li>• Relación detallada de las actividades realizadas con personal propio, especificando para cada una de ellas el personal que ha intervenido, identificación de la nómina correspondiente con indicación del mes o periodo, porcentaje imputado a la misma y desglose de importes (bruto, neto, retención IRPF, seguridad social a cargo del trabajador, seguridad social a cargo de la entidad).</li> <li>• Relación clasificada del resto de gastos en los que se haya incurrido como consecuencia de la realización de la actividad subvencionada, con identificación del acreedor y del documento, concepto del gasto, su importe desglosado (base imponible, IVA no recuperable o compensable, IRPF), fecha de emisión y, si procede, fecha de pago.</li> <li>• Detalle de otros ingresos o subvenciones que hayan financiado la actividad subvencionada con indicación del importe y su procedencia.</li> </ul>	<p>La memòria econòmica abreujada justificativa de la despesa realitzada haurà d'incloure la següent informació:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Detall de les quantitats inicialment pressupostades per a cada activitat i, si és el cas, les desviacions esdevingudes.</li> <li>• Relació detallada de les activitats realitzades amb personal propi, en què s'especificarà el personal que ha intervenit en cada una, identificació de la nómina corresponent amb indicació del mes o període, percentatge imputat a esta i desglossament d'imports (brut, net, retenció IRPF, Seguretat Social a càrrec del treballador o treballadora, Seguretat Social a càrrec de l'entitat).</li> <li>• Relació classificada de la resta de despeses en les quals s'haja incorregut a conseqüència de la realització de l'activitat subvencionada, amb identificació del creditor i del document, concepte de la despesa, l'import desglossat (base imposable, IVA no recuperable o compensable, IRPF), data d'emissió i, si és el cas, data de pagament.</li> <li>• Detall d'altres ingressos o subvencions que hagen finançat l'activitat subvencionada, amb la indicació de l'import i la seu procedència.</li> </ul>

<p>Además de lo anterior, se deberá aportar:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>c) Certificaciones acreditativas de que la entidad beneficiaria se encuentra al corriente en sus obligaciones tributarias y de Seguridad Social, o autorización para su obtención de forma telemática por esta Conselleria.</li> <li>d) Declaración responsable de que la entidad solicitante no está incursa en las prohibiciones para obtener la condición de beneficiario establecidas en el artículo 13 de la Ley 38/2003, de 17 de noviembre, General de Subvenciones y que no tiene la condición de deudora por reintegro de subvenciones.</li> <li>e) Relación, en su caso, de las facturas y justificantes de gasto utilizados en esta cuenta justificativa que hayan sido empleadas con la misma finalidad ante otras entidades públicas o privadas, con indicación de la cuantía que resulte afectada.</li> <li>f) Declaración, en su caso, de que la entidad beneficiaria no tiene la posibilidad de recuperar ni de compensar el IVA correspondiente.</li> </ul> <p>La entidad beneficiaria han de presentar la justificación en el registro digital de la Generalitat Valenciana dirigido a la Dirección General de Innovación, preferentemente. También podrá presentarse en los lugares previstos en el artículo 16.4 de la Ley 39/2015, de 1 de octubre, del Procedimiento Administrativo Común de las Administraciones Públicas.</p> <p><b>Cláusula 10ª. Reintegro y minoración de las ayudas</b></p> <p>En ningún caso, el importe de la subvención podrá ser de tal cuantía que, aisladamente o en concurrencia con subvenciones o ayudas de otras Administraciones o entes públicos o privados, supere el coste de la actividad a desarrollar. En este supuesto, procederá el reintegro del exceso obtenido sobre el coste de la actividad subvencionada, así como la exigencia del interés de demora correspondiente</p> <p>1. Procederá el reintegro de las ayudas concedidas o su minoración, con reembolso de las cantidades recibidas y la exigencia de los intereses de demora desde el momento del</p>	<p>A más de todo esto, se ha de aportar:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>c) Certificados acreditativos que la entidad beneficiaria se encuentra al corriente en sus obligaciones tributarias y de Seguridad Social, o autorización para su obtención de forma telemática por esta Conselleria.</li> <li>d) Declaración responsable que la entidad solicitante no está incursa en las prohibiciones para obtener la condición de beneficiario establecidas en el artículo 13 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions, i que no té la condició de deudora per reintegrament de subvencions.</li> <li>e) Relació, si és el cas, de les factures i justificant de despesa utilitzats en este compte justificatiu que s'hagen utilitzat amb la mateixa finalitat davant d'altres entitats públiques o privades, amb indicació de la quantia que siga afectada.</li> <li>f) Declaració, si és el cas, que l'entitat beneficiària no té la possibilitat de recuperar ni de compensar l'IVA corresponent.</li> </ul> <p>L'entitat beneficiària ha de presentar la justificació en el registre digital de la Generalitat Valenciana dirigit a la Direcció General d'Innovació, preferentment. També podrà presentar-se en els llocs previstos en l'article 16.4 de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre, del procediment administratiu comú de les administracions públiques.</p> <p><b>Cláusula 10ª. Reintegrament i minoració de les ajudes</b></p> <p>En cap cas, l'import de la subvenció podrà ser de tal quantia que, aïlladament o en concorrència amb subvencions o ajudes d'altres administracions o ens públics o privats, supere el cost de l'activitat que s'ha de desenvolupar. En este supòsit, serà procedent el reintegrament de l'excés obtingut sobre el cost de l'activitat subvencionada, així com l'exigència de l'interès de demora corresponent</p> <p>1. Serà procedent el reintegrament de les ajudes concedides o la seua minoració, amb reembossament de les quantitats rebudes i l'exigència dels interessos de demora des del</p>
---	--

pago de la subvención, por incumplimiento de las obligaciones y los requisitos que se establecen en este convenio, así como en los casos de las causas de reintegro establecidas en el artículo 37 de la Ley General de Subvenciones.

2. El procedimiento de reintegro se ajustará a las previsiones del artículo 172 de la Ley 1/2015 de Hacienda Pública.

3. La tramitación del procedimiento garantizará la audiencia a la persona interesada. Se podrá prescindir de este trámite cuando el solicitante renuncie a la subvención y no figuren en el procedimiento ni sean tenidos en cuenta en la resolución otros hechos ni otras alegaciones o pruebas que las presentadas por la persona interesada.

4. El término máximo para resolver y notificar la resolución procedente será de 12 meses, contados desde el inicio del expediente de declaración de pérdida de derecho o de minoración.

5. La resolución de este procedimiento pondrá fin a la vía administrativa y contra él se podrá interponer recurso de conformidad con lo que dispone el artículo 46 de la Ley 29/1998, de 13 de julio, reguladora de la Jurisdicción Contencioso-administrativa (LJCA).

#### **Cláusula 11<sup>a</sup>. Compatibilidad de la subvención**

La ayuda concedida será compatible con otras ayudas, subvenciones, ingresos o recursos para la misma finalidad descrita, procedentes de cualesquiera administraciones o entes públicos o privados nacionales, de la Unión Europea o de organismos internacionales. Esta compatibilidad estará condicionada a que el importe de las ayudas, aisladamente o en concurrencia con otras, no supere el coste de la actividad subvencionada. Todo ello de conformidad con el artículo 65.3.c del Real Decreto 887/2006, de 21 de julio, por el que se aprueba el Reglamento de la Ley 38/2003, de 17 de noviembre, General de Subvenciones.

Las ayudas con costes subvencionables identificables, exentas en virtud del presente RGEC, podrán acumularse con:

- a) cualquier otra ayuda estatal, siempre que estas medidas de ayuda se refieran a costes subvencionables identificables diferentes;
- b) cualquier otra ayuda estatal,

moment del pagament de la subvenció, per incompliment de les obligacions i els requisits que s'establixen en este conveni, així com en els casos de les causes de reintegrament establides en l'article 37 de la Llei general de subvencions.

2. El procediment de reintegrament s'ajustarà a les previsions de l'article 172 de la Llei 1/2015, d'hisenda pública.

3. La tramitació del procediment garantirà l'audiència a la persona interessada. Es podrà prescindir d'este tràmit quan el sol·licitant renuncié a la subvenció i no figuren en el procediment ni siguin tinguts en compte en la resolució altres fets ni altres al·legacions o proves que les que haja presentat la persona interessada.

4. El termini màxim per a resoldre i notificar la resolució procedent serà de 12 mesos, comptats des de l'inici de l'expedient de declaració de pèrdua de dret o de minoració.

5. La resolució d'este procediment posarà fi a la via administrativa i s'hi podrà interposar recurs de conformitat amb el que es disposa en l'article 46 de la Llei 29/1998, de 13 de juliol, reguladora de la jurisdicció contenciosa administrativa (LJCA).

#### **Cláusula 11<sup>a</sup>. Compatibilitat de la subvenció**

L'ajuda concedida serà compatible amb altres ajudes, subvencions, ingressos o recursos per a la mateixa finalitat descrita, procedents de qualssevol administracions o ens públics o privats nacionals, de la Unió Europea o d'organismes internacionals. Esta compatibilitat estarà condicionada al fet que l'import de les ajudes, aïlladament o en concurrencia amb unes altres, no supere el cost de l'activitat subvencionada. Tot això, de conformitat amb l'article 65.3.c del Reial decret 887/2006, de 21 de juliol, pel qual s'aprova el Reglament de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions.

Les ajudes amb costos subvencionables identificables, exemptes en virtut del present RGEC, podran acumular-se amb:

- a) qualsevol altra ajuda estatal, sempre que estes mesures d'ajuda es referisquen a costos subvencionables identificables diferents;
- b) qualsevol altra ajuda estatal, corresponent —

correspondiendo —parcial o totalmente— a los mismos costes subvencionables, únicamente si tal acumulación no supera la intensidad de ayuda o el importe de ayuda más elevados aplicables a esta ayuda en virtud de este RGEC.

Las ayudas sin costes subvencionables identificables podrán acumularse con cualquier otra ayuda estatal sin costes subvencionables identificables hasta el umbral más elevado de financiación total pertinente fijado para las circunstancias concretas de cada caso en el presente Reglamento o en otro reglamento de exención por categorías o en una decisión adoptada por la Comisión.

Las ayudas estatales exentas en virtud del RGEC no se acumularán con ayudas de minimis relativas a los mismos costes subvencionables si tal acumulación diera lugar a una intensidad de ayuda superior a la establecida en el capítulo III del Reglamento.

#### **Cláusula 12ª. Comisión Mixta de Seguimiento y Control**

1. Para garantizar la correcta ejecución y el seguimiento de la ayuda asignada en este convenio, así como para la resolución de las posibles controversias que pudieran surgir durante su ejecución, y para las otras funciones previstas en el artículo 9 del Decreto 176/2014, de 10 de octubre, del Consell, por el que se regulan los Convenios que suscriba la Generalitat y su registro, y el artículo 49.f de la Ley 40/2015, de 1 de octubre, de Régimen Jurídico del Sector Público, se constituirá una Comisión Mixta de Seguimiento y Control (en adelante Comisión Mixta)

2. Estará compuesta por tres integrantes de cada una de las entidades firmantes del convenio, designadas por cada una de ellas en función de las materias a tratar.

Los miembros designados por la Conselleria desempeñarán el cargo de presidente/a y secretario/a de la Comisión.

##### a) Por parte de la Generalitat:

1) La persona titular de la dirección general con competencias en materia de Innovación o la persona en quien delegue.

2) La persona titular del servicio con competencias en materia de proyectos estratégicos para la sociedad digital y la inteligencia artificial o persona en quien delegue.

parcial o totalmente— als mateixos costos subvencionables, únicament si tal acumulació no supera la intensitat d'ajuda o l'import d'ajuda més elevats aplicables a esta ajuda en virtut d'este RGEC.

Les ajudes sense costos subvencionables identificables podran acumular-se amb qualsevol altra ajuda estatal sense costos subvencionables identificables fins al llindar més elevat de finançament total pertinent fixat per a les circumstàncies concretes de cada cas en el present Reglament o en un altre reglament d'exempció per categories o en una decisió adoptada per la Comissió.

Les ajudes estatals exemptes en virtut del RGEC no s'acumularan amb ajudes de minimis relatives als mateixos costos subvencionables si tal acumulació donara lloc a una intensitat d'ajuda superior a l'establida en el capítol III del Reglament.

#### **Cláusula 12ª. Comissió mixta de seguiment i control**

1. Per a garantir la correcta execució i el seguiment de l'ajuda assignada en este conveni, així com per a la resolució de les possibles controvèrsies que puguen sorgir durant la seu execució, i per a les altres funcions previstes en l'article 9 del Decret 176/2014, de 10 d'octubre, del Consell, pel qual es regulen els convenis que subscriga la Generalitat i el seu registre, i l'article 49.f de la Llei 40/2015, d'1 d'octubre, de règim jurídic del sector públic, es constituirà una comissió mixta de seguiment i control (d'ara en avanç, comissió mixta).

2. Estarà composta per tres integrants de cada una de les entitats firmants del conveni, designades per cada una en funció de les matèries que s'han de tractar.

Els membres designats per la Conselleria exerciran el càrrec de president/a i secretariària de la comissió.

##### a) Per part de la Generalitat:

1) La persona titular de la direcció general amb competències en matèria d'innovació o la persona en qui delegue.

2) La persona titular del servei amb competències en matèria de projectes estratègics per a la societat digital i la intel·ligència artificial o la persona en qui delegue.

3) La persona funcionària del servei

<p>3) La persona funcionaria del servicio con competencias en materia de proyectos estratégicos para la sociedad digital y la inteligencia artificial o persona en quien delegue.</p>	<p>amb competències en matèria de projectes estratègics per a la societat digital i la intel·ligència artificial o persona en qui delegue.</p>
<p>b) Por parte de la entidad beneficiaria:</p> <p>Tres personas designadas por la entidad beneficiaria: Instituto de Biomecánica de Valencia.</p>	<p>b) Per part de l'entitat beneficiària:</p> <p>Tres persones designades per l'entitat beneficiària: Institut de Biomecànica de València.</p>
<p>3. La Comisión Mixta, que será presidida por la persona titular de la Dirección General de Innovación. En caso de empate dirime el voto la persona que ostente la presidencia de la Comisión.</p> <p>La Comisión se constituirá en el plazo de 20 días a partir de la fecha en que se inicien los efectos de este convenio.</p>	<p>3. La comissió mixta serà presidida per la persona titular de la Direcció General d'Innovació. En cas d'empat, dirimix el vot la persona que ostente la presidència de la comissió.</p> <p>La comissió es constituirà en el termini de 20 dies a partir de la data en què s'inicien els efectes d'este conveni.</p>
<p>4. La comisión tendrá como objetivos principales los siguientes:</p>	<p>4. La comissió tindrà com a objectius principals els següents:</p>
<p>a) Aprobar el programa de actividades del proyecto, a propuesta de las entidades beneficiarias, así como la memoria económica o el presupuesto de las actividades.</p>	<p>a) Aprovar el programa d'activitats del projecte, a proposta de les entitats beneficiària, així com la memòria econòmica o el pressupost de les activitats.</p>
<p>b) Efectuar el seguimiento del desarrollo del proyecto y de las actividades de difusión que se organicen.</p>	<p>b) Efectuar el seguiment del desenvolupament del projecte i de les activitats de difusió que s'organitzen.</p>
<p>c) Promover la comunicación general entre las Partes, y resolver de forma inmediata las incidencias o en caso contrario, solicitar la intervención de las personas responsables adecuadas.</p>	<p>c) Promoure la comunicació general entre les parts i resoldre de manera immediata les incidències o, en cas contrari, sol·licitar la intervenció de les persones responsables adequades.</p>
<p>5. Las funciones de secretaría serán ejercidas por el integrante de la comisión que designe la presidencia.</p>	<p>5. Les funcions de secretaria seran exercides per l'integrant de la comissió que designe la presidència.</p>
<p>6. Los acuerdos de la Comisión Mixta de Seguimiento y Control se adoptarán por mayoría de votos. Se remitirá copia de las actas, acuerdos e informes que, en su caso, se emitan por la Comisión Mixta, a todos sus integrantes, quedando la documentación original archivada en la Dirección General de Innovación.</p>	<p>6. Els acords de la comissió mixta de seguiment i control s'adoptaran per majoria de vots. Es remetrà una còpia de les actes, els acords i els informes que, si és el cas, emeta la comissió mixta a tots els seus integrants, i la documentació original quedarà arxivada en la Direcció General d'Innovació.</p>
<p>7. Esta Comisión Mixta supervisará la ejecución del convenio, adoptará las decisiones y dictará las instrucciones necesarias con el fin de asegurar la correcta realización de las actividades convenidas, incluyendo a este efecto la solución, en primera instancia, de las controversias de interpretación y cumplimiento que puedan plantearse respecto del presente convenio. Asimismo, informará a las Partes de</p>	<p>7. Esta comissió mixta supervisarà l'execució del conveni, adoptarà les decisions i dictarà les instruccions necessàries amb la finalitat d'assegurar la correcta realització de les activitats convingudes, incloent-hi a este efecte la solució, en primera instància, de les controvèrsies d'interpretació i compliment que es puguen plantejar respecte del present conveni. Així mateix, informarà les parts dels retards i incidències que es</p>

<p>los retrasos e incidencias que se puedan presentar durante la ejecución del presente convenio.</p>	<p>puguen presentar durant l'execució del present conveni.</p>
<p>8. Para la válida constitución de la Comisión Mixta, a efectos de la celebración de sesiones, deliberaciones y toma de acuerdos, se requerirá la asistencia, presencial o telemática, de las personas que ocupen la presidencia y la secretaría o en su caso, de quienes les suplan, y la de la mitad, al menos, de sus miembros, debiendo estar representadas todas las Partes.</p>	<p>8. Per a la vèlida constitució de la comissió mixta, a l'efecte de la celebració de sessions, deliberacions i presa d'acords, es requerirà l'assistència, presencial o telemàtica, de les persones que ocupen la presidència i la secretaria o, si és el cas, de qui els suplisquen, i la de la mitat, almenys, dels seus membres, i hauran d'estar representades totes les parts.</p>
<p>9. Esta Comisión Mixta no sustituye en sus funciones de seguimiento, verificación y control a los órganos de la Administración.</p>	<p>9. Esta comissió mixta no substituïx en les seues funcions de seguiment, verificació i control els òrgans de l'Administració.</p>
<p>10. La pertenencia a esta Comisión Mixta no generará derecho económico alguno. Las posibles modificaciones necesarias para la finalización de la cofinanciación del Proyecto InnDIH objeto del presente convenio deberán solicitarse, a través de la citada comisión, quien propondrá su aprobación a la Dirección General de Innovación, que será quien deberá resolver expresamente su concesión, siempre en el ámbito del Proyecto InnDIH. Cuando las modificaciones impliquen la alteración de los términos del convenio, las mismas deberán ser objeto de aprobación por acuerdo de las Partes mediante la suscripción de la correspondiente modificación al presente convenio, previo cumplimiento de todos los trámites y requisitos que resulten preceptivos y que resulten compatibles con el desarrollo del precitado Proyecto InnDIH.</p>	<p>10. La pertinença a esta comissió mixta no genererà cap dret econòmic. Les possibles modificacions necessàries per a la finalització del cofinançament del projecte InnDIH objecte del present conveni s'hauran de sol·licitar, a través de l'esmentada comissió, la qual proposarà la seuva aprovació a la Direcció General d'Innovació, que haurà de resoldre expressament la concessió, sempre en l'àmbit del projecte InnDIH. Quan les modificacions impliquen l'alteració dels termes del conveni, hauran de ser aprovades per acord de les parts mitjançant la subscripció de la corresponent modificació al present conveni, amb el compliment previ de tots els tràmits i requisits que resulten preceptius i que siguin compatibles amb el desenvolupament d'InnDIH.</p>
<p><b>Cláusula 13ª. Reuniones de la comisión mixta</b></p>	<p><b>Cláusula 13ª. Reunions de la comissió mixta</b></p>
<p>Se reunirá al menos dos veces al año. En la primera reunión, que será de constitución, se realizará la ratificación o propuesta de nombramiento de la persona responsable de las entidades beneficiarias. En la segunda reunión, se aprobará, en su caso, la memoria económica o presupuesto de las actividades que se han de desarrollar y el correspondiente plan de trabajo.</p>	<p>Es reunirà almenys dos vegades a l'any. En la primera reunió, que serà de constitució, es realitzarà la ratificació o proposta de nomenament de la persona responsable de les entitats beneficiàries. En la segona reunió, s'aprovarà, si és el cas, la memòria econòmica o pressupost de les activitats que s'han de desenvolupar i el corresponent pla de treball.</p>
<p>No obstant lo anterior, la Comisión mixta podrá reunirse todas las veces que considere necesario, a petición de cualquiera de las partes firmantes del convenio.</p>	<p>No obstant això, la comissió mixta es podrà reunir sempre que ho considere necessari, a petició de qualsevol de les parts firmants del conveni.</p>
<p>La Comisión emitirá un informe final sobre el grado de cumplimiento de los objetivos establecidos en el presente convenio.</p>	<p>La comissió emetrà un informe final sobre el grau de compliment dels objectius establits en el present conveni.</p>

Cada parte podrá acudir a las sesiones de la Comisión asistida por técnicos o expertos que estime convenientes en función de la materia que vaya a tratarse

A las reuniones de comisión mixta podrán acudir personas, con voz y sin voto, en calidad de expertos en la materia de la que vaya a tratarse, convocada por la persona titular de la dirección general en competencias en innovación o la persona en quien delegue.

#### **Cláusula 14<sup>a</sup>. Régimen sancionador**

Se aplicará el régimen sancionador por la comisión de infracciones administrativas previstas en la normativa básica estatal que se establece en el título IV de la LGS, a aquellos sujetos beneficiarios de subvenciones, que sean responsables de las mismas, siendo sancionados de acuerdo con el que dispone el capítulo IV del título X de la Ley 1/2015, de 6 de febrero, de la Generalitat, de Hacienda Pública, del Sector Público Instrumental y de Subvenciones y con carácter procedural, serán de aplicación los artículos 25 a 31 de la Ley 40/2015, de 1 de octubre, de Régimen Jurídico del Sector Público, y en los artículos 53, 56 y 77.4 de la Ley 39/2015, de 1 de octubre, del Procedimiento Común de las Administraciones Públicas.

#### **Cláusula 15<sup>a</sup>. Efectos y Vigencia**

Este convenio entrará en vigor y, por tanto surtirá efectos el día del último firmante y mantendrá su vigencia hasta el 31 de diciembre de 2023, sin perjuicio de lo establecido en este convenio en relación con el plazo de justificación. Sus efectos se extenderán desde el 1 de enero de 2023 hasta el 31 de diciembre de 2023 ambos inclusive.

#### **Cláusula 16<sup>a</sup>. Lugar de realización de las actividades subvencionadas**

Las actividades subvencionadas al amparo de este convenio tendrán lugar en las sedes de las entidades participantes, o en cualesquiera otras que, con la finalidad de conseguir los objetivos pretendidos, se consideren más adecuadas.

#### **Cláusula 17<sup>a</sup>. Confidencialidad y titularidad de los resultados**

Las Partes se comprometen a no divulgar información que se haya marcado explícitamente

Cada part podrà acudir a les sessions de la comissió assistida per persones tècniques o expertes que considere convenientes en funció de la matèria que s'haja de tractar.

A les reunions de la comissió mixta podran acudir persones, amb veu i sense vot, en qualitat d'expertes en la matèria de què s'haja de tractar, convocades per la persona titular de la direcció general amb competències en innovació o la persona en qui delegue.

#### **Cláusula 14<sup>a</sup>. Règim sancionador**

S'aplicarà el règim sancionador per la comissió d'infraccions administratives previstes en la normativa bàsica estatal que s'establix en el títol IV de l'LGS a aquells subjectes beneficiaris de subvencions que siguin responsables d'estes, que seran sancionats d'acord amb el que disposa el capítol IV del títol X de la Llei 1/2015, de 6 de febrer, de la Generalitat, d'hisenda pública, del sector públic instrumental i de subvencions, i amb caràcter proceduralment seran aplicables els articles 25 a 31 de la Llei 40/2015, d'1 d'octubre, de règim jurídic del sector públic, i en els articles 53, 56 i 77.4 de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre, del procediment comú de les administracions públiques.

#### **Cláusula 15<sup>a</sup>. Efectes i vigència**

Este conveni entrerà en vigor i, per tant, tindrà efecte el dia de l'últim firmant i estarà vigent fins al 31 de desembre de 2023, sense perjuí del que s'establix en este conveni en relació amb el termini de justificació. Tindrà efecte des de l'1 de gener de 2023 fins al 31 de desembre de 2023, ambdós inclosos.

#### **Cláusula 16<sup>a</sup>. Lloc de realització de les activitats subvencionades**

Les activitats subvencionades a l'empara d'este conveni tindran lloc en les seus de les entitats participants, o en qualssevol altres que, amb la finalitat d'aconseguir els objectius pretesos, es consideren més adequades.

#### **Cláusula 17<sup>a</sup>. Confidencialitat i titularitat dels resultats**

Les parts es comprometen a no divulgar informació que s'haja marcat explícitament com a

<p>como “confidencial” sin el consentimiento previo por escrito de la otra parte.</p>	<p>“confidencial” sense el consentiment previ per escrit de l’altra part.</p>
<p>Los resultados son propiedad de la parte que los genera.</p>	<p>Els resultats són propietat de la part que els genera.</p>
<p><b>Cláusula 18ª. Causas de extinción</b></p>	<p><b>Cláusula 18ª. Causes d’extinció</b></p>
<p>De conformidad con el artículo 51 de la Ley 40/2015, de 1 de octubre, de Régimen Jurídico del Sector Público y el apartado primero letra f), del artículo 11, del Decreto 176/2014, de 10 de octubre, del Consell, por el que regula los convenios que suscriba la Generalitat y su registro, el presente convenio se extinguirá, además de por la conclusión del plazo de su vigencia y cumplimiento de las actuaciones que constituyen su objeto, por cualquiera de las siguientes causas de resolución:</p>	<p>De conformitat amb l’article 51 de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de règim jurídic del sector públic, i l’apartat primer lletra f, de l’article 11, del Decret 176/2014, de 10 d’octubre, del Consell, pel qual es regulen els convenis que subscriga la Generalitat i el seu registre, el present conveni s’extingirà, a més de per la conclusió del termini de la seua vigència i compliment de les actuacions que constituïxen el seu objecte, per qualsevol de les següents causes de resolució:</p>
<ol style="list-style-type: none"> <li>1. El decaimiento del derecho a percibir la subvención europea asignada al Proyecto InnDIH.</li> <li>2. La finalización del término de vigencia del convenio, sin haberse acordado prórroga del mismo.</li> <li>3. El mutuo acuerdo de las Partes, manifestado por escrito.</li> <li>4. El incumplimiento de las obligaciones concretas establecidas en el convenio, así como cualquier otra causa distinta de las anteriores prevista en otras leyes.</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. El decaïment del dret a percebre la subvenció europea assignada al projecte InnDIH.</li> <li>2. La finalització del termini de vigència del conveni, sense haver-se acordat pròrroga del conveni.</li> <li>3. El mutu acord de les parts, manifestat per escrit.</li> <li>4. L’incompliment de les obligacions concretes establides en el conveni, així com qualsevol altra causa diferent de les anteriors prevista en altres lleis.</li> </ol>
<p>Si en cualquier momento, durante la vigencia de este convenio, como consecuencia del seguimiento realizado, se comprobara el incumplimiento de las obligaciones por una de las Partes, cualquiera de las Partes podrá notificar a la Parte incumplidora un requerimiento para que cumpla en el plazo de diez días con las obligaciones o compromisos que se consideran incumplidos. Este requerimiento será comunicado al responsable del mecanismo de seguimiento, vigilancia y control de la ejecución del convenio y a las demás Partes firmantes.</p>	<p>Si en qualsevol moment, durant la vigència d'este conveni, a conseqüència del seguiment realitzat, es comprovara l'incompliment de les obligacions per una de les parts, qualsevol de les parts podrà notificar a la part incomplidora un requeriment perquè complisca, en el termini de deu dies, les obligacions o compromisos que es consideren incomplits. Este requeriment serà comunicat al responsable del mecanisme de seguiment, vigilància i control de l'execució del conveni i a les altres parts firmants.</p>
<p>Si transcurrido el plazo indicado en el requerimiento persistiera el incumplimiento, la parte que lo dirigió notificará a la otra parte firmante la concurrencia de la causa de resolución y se entenderá resuelto el convenio.</p>	<p>Si transcorregut el termini indicat en el requeriment, persistix l'incompliment, la part que el va dirigir notificarà a l'altra part firmant la concorrència de la causa de resolució i es considerarà resolt el conveni.</p>
<ol style="list-style-type: none"> <li>5. Por decisión judicial declaratoria de la nulidad del convenio.</li> <li>6. Las generales establecidas por la</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>5. Per decisió judicial declaratòria de la nul·litat del conveni.</li> <li>6. Les generals establides per la legislació vigent.</li> </ol>

<p>legislación vigente.</p> <p>7. La renuncia a la participación de la entidad beneficiaria en el Proyecto InnDIH cofinanciado.</p> <p>El cumplimiento y la resolución del presente convenio dará lugar a la liquidación del mismo con los efectos y requisitos que a tal efecto se prevén en el artículo 52 de la ley 40/2015.</p> <p><b>Cláusula 19ª. Régimen jurídico del convenio</b></p> <p>Este convenio tiene carácter administrativo y se regirá por lo que establecen sus cláusulas y, en su defecto, por lo que dispone la normativa general (Ley General de Subvenciones y su reglamento), y por lo dispuesto en la Ley 1/2015, de 6 de febrero, de la Generalitat, de Hacienda Pública, del Sector Público Instrumental y de Subvenciones, todo ello en relación a lo dispuesto en el Decreto 176/2014, de 10 de octubre, del Consell, por el que se regulan los convenios de la Generalitat y su registro.</p> <p>Por otra parte, el desarrollo del proyecto se regirá por la normativa europea que lo regula, con especial referencia a las estipulaciones recogidas en el programa de subvenciones que motivó su concesión.</p> <p>La resolución de las controversias que puedan plantearse sobre la interpretación y ejecución de este convenio, se resolverán de mutuo acuerdo entre las Partes, a través de la Comisión mixta. Si no fuera posible, las controversias serán resueltas de acuerdo con la Ley 29/1998, de 13 de julio, Reguladora de la Jurisdicción Contencioso-Administrativa.</p> <p><b>Cláusula 20ª. Transparencia y protección de datos</b></p> <p>Sin perjuicio de las obligaciones de transparencia que tiene como entidad pública en virtud de la Ley 19/2013, de 9 de diciembre, de transparencia, acceso a la información pública y buen gobierno, y de la Ley 1/2022, de 13 de abril, de transparencia y buen gobierno de la Comunitat Valenciana, las entidades beneficiarias tienen las siguientes obligaciones:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Dar la adecuada publicidad del carácter público de la financiación de programas, actividades, inversiones o actuaciones de cualquier tipo que sean objeto de subvención, incluyendo el logotipo de la</li> </ol>	<p>7. La renuncia a la participació de l'entitat beneficiària en el projecte InnDIH cofinançat.</p> <p>El compliment i la resolució del present conveni donarà lloc a la seu liquidació amb els efectes i requisits que a este efecte es preveuen en l'article 52 de la Llei 40/2015.</p> <p><b>Cláusula 19ª. Règim jurídic del conveni</b></p> <p>Este conveni té caràcter administratiu i es regirà pel que s'establix en les seues clàusules i, si no, pel que es disposa en la normativa general (Llei general de subvencions i el seu reglament), i pel que es disposa en la Llei 1/2015, de 6 de febrer, de la Generalitat, d'hisenda pública, del sector públic instrumental i de subvencions, tot això en relació al que es disposa en el Decret 176/2014, de 10 d'octubre, del Consell, pel qual es regulen els convenis de la Generalitat i el seu registre.</p> <p>D'altra banda, el desenvolupament del projecte es regirà per la normativa europea que el regula, amb especial referència a les estipulacions que figuren en el programa de subvencions que va motivar la seu concessió.</p> <p>La resolució de les controvèrsies que puguen plantejar-se sobre la interpretació i l'execució d'este conveni, es resoldran de mutu acord entre les parts, a través de la comissió mixta. Si no fuera possible, les controvèrsies seran resoltes d'acord amb la Llei 29/1998, de 13 de juliol, reguladora de la jurisdicció contenciosa administrativa.</p> <p><b>Cláusula 20ª. Transparència i protecció de dades</b></p> <p>Sense perjuí de les obligacions de transparència que té com a entitat pública en virtut de la Llei 19/2013, de 9 de desembre, de transparència, accés a la informació pública i bon govern, i de la Llei 1/2022, de 13 d'abril, de transparència i bon govern de la Comunitat Valenciana, les entitats beneficiàries tenen les obligacions següents:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Donar l'adecuada publicitat del caràcter públic del finançament de programes, activitats, inversions o actuacions de qualsevol tipus que siguin objecte de subvenció, incloent-hi el logotip de la Generalitat Valenciana en mitjans</li> </ol>
--	--

<p>Generalitat Valenciana en medios de difusión tales como carteles, materiales impresos, medios electrónicos o audiovisuales y en cualquier otro medio de publicidad que se realice de la actividad subvencionada.</p> <p>2. Facilitar a la Generalitat Valenciana, previo requerimiento, toda la información que sea necesaria para el cumplimiento por esta de las obligaciones previstas en la ley de transparencia, en el plazo de 15 días hábiles desde el requerimiento.</p> <p>3. Las Partes firmantes se comprometen a hacer constar la colaboración de la Conselleria, en todas las actividades informativas o de promoción en relación con las actuaciones contempladas en este convenio.</p> <p>4. La subvención concedida mediante el presente convenio se publicitará conforme a lo previsto en los artículos 18 y 20 de la Ley 38/2003, de 17 de noviembre, General de Subvenciones. Asimismo, de acuerdo con lo dispuesto en el artículo 21 del Decreto 176/2014, de 10 de octubre, del Consell, el artículo 21.1 a) de la ley 1/2022, de 13 de abril, de Transparencia y Buen Gobierno de la Comunitat Valenciana, y el artículo 12 del Decreto 105/2017, de 28 de julio, del Consell, se publicará el texto íntegro del presente convenio, una vez suscrito, en el Portal de Transparencia de la Generalitat.</p> <p>De conformidad con el Reglamento (UE) 2016/679 del Parlamento Europeo y del Consejo, de 27 de abril de 2016 (Reglamento General de Protección de Datos o RGPD), aplicable desde el 25 de mayo de 2018, las Partes hacen constar de manera expresa que se abstendrán de cualquier tipo de tratamiento de los datos personales de que dispongan como consecuencia de este convenio, exceptuando aquel que sea estrictamente necesario para las finalidades del mismo. En este sentido se comprometen, especialmente, a no ceder a terceros los datos mencionados o los archivos que los contengan, así como a guardar estricta confidencialidad sobre los mismos. Asimismo, las Partes quedan sometidas a lo dispuesto en la Ley Orgánica 3/2018, de 5 de diciembre, de Protección de Datos Personales y garantía de los derechos digitales, y demás normativa aplicable en materia de protección de datos.</p> <p><b>Cláusula 21ª. Notificación a la Comisión Europea</b></p>	<p>de difusió com ara cartells, materials impresos, mitjans electrònics o audiovisuals i en qualsevol altre mitjà de publicitat que es realitze de l'activitat subvencionada.</p> <p>2. Facilitar a la Generalitat Valenciana, previ requeriment, tota la informació que siga necessària per al compliment de les obligacions previstes en la llei de transparència, en el termini de quinze dies hàbils des del requeriment.</p> <p>3. Les parts signants es comprometen a fer constar la col·laboració de la Conselleria en totes les activitats informatives o de promoció en relació amb les actuacions previstes en este conveni.</p> <p>4. La subvenció concedida mitjançant este conveni es publicitarà conforme al que es preveu en els articles 18 i 20 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions. Així mateix, d'acord amb el que es disposa en l'article 21 del Decret 176/2014, de 10 d'octubre, del Consell, l'article 21.1.a de la Llei 1/2022, de 13 d'abril, de la Generalitat, de transparència, bon govern i participació ciutadana de la Comunitat Valenciana, i en l'article 12 del Decret 105/2017, de 28 de juliol, del Consell, es publicarà el text íntegre del present conveni, una vegada subscrit, en el portal de transparència de la Generalitat.</p> <p>De conformitat amb el Reglament (UE) 2016/679 del Parlament Europeu i del Consell, de 27 d'abril de 2016 (Reglament general de protecció de dades o RGPD), aplicable des del 25 de maig de 2018, les parts fan constar de manera expressa que s'abstindran de qualsevol tipus de tractament de les dades personals de què disposen a conseqüència d'este conveni, exceptuant aquell que siga estrictament necessari per a les seues finalitats. En este sentit, es comprometen, especialment, a no cedir a tercers les dades esmentades o els arxius que les continguen, així com a guardar estricta confidencialitat sobre les dades. Així mateix, les parts queden sotmeses al que es disposa en la Llei orgànica 3/2018, de 5 de desembre, de protecció de dades personals i garantia dels drets digitals, i en altra normativa aplicable en matèria de protecció de dades.</p> <p><b>Cláusula 21ª. Notificació a la Comissió Europea</b></p>
---	--

Los EDIH (Red Europea de Centros de Innovación Digital) se consideran agrupaciones empresariales innovadoras, que han sido declaradas en virtud del Reglamento (UE) núm. 651/2014 de la Comisión, de 17 de junio de 2014, ayudas compatibles con el mercado interior en aplicación del artículo 107 y 108 del Tratado, quedando exentas de la obligación de notificación establecida en el artículo 108, apartado 3 del Tratado modificado por el Reglamento (UE) 2017/1084 de la Comisión de 14 de junio de 2017, por el cual se modifica el Reglamento (UE) n.º 651/2014 en cuanto a infraestructuras portuarias y aeroportuarias, los umbrales de notificación para las ayudas a la cultura y a la conservación del patrimonio y para las ayudas a infraestructuras deportivas y recreativas multifuncionales, así como los regímenes de ayudas de funcionamiento de finalidad regional, y por el cual se modifica el Reglamento (UE) n.º 702/2014 en cuanto al cálculo de los costes subvencionables (DOUE L 156 de 20.6.2017); así mismo por el Reglamento (UE) n.º 2020/972 de la Comisión, de 2 de julio de 2020, por el cual se modifican el Reglamento (UE) n.º 1407/2013 en cuanto a su prórroga y el Reglamento (UE) n.º 2021/1237 de la Comisión, de 23 de julio de 2021, por el cual se modifica el Reglamento (UE) n.º 651/2014, por el cual se declaran determinadas categorías de ayudas compatibles con el mercado interior en aplicación de los artículos 107 y 108 del Tratado (DOUEL 270 de 29.07.2021); y también por el Reglamento (UE) 2023/1315 de la Comisión de 23 de junio de 2023 por el cual se modifican el Reglamento (UE) n.º 651/2014, por el cual se declaran determinadas categorías de ayudas compatibles con el mercado interior en aplicación de los artículos 107 y 108 del Tratado, y el Reglamento (UE) 2022/2473, por el cual se declaran determinadas categorías de ayuda a las empresas dedicadas a la producción, transformación y comercialización de productos de la pesca y de la acuicultura compatibles con el mercado interior en aplicación de los artículos 107 y 108 del Tratado (DOUE L 167 de 30.6.2023) (de ahora en adelante, nos referiremos al Reglamento (UE) n.º 651/2014 y a sus modificaciones aprobadas en 2017, 2020, 2021 y 2023 como RGEC), siempre que se cumplan las condiciones previstas, en concreto en el capítulo I y las condiciones específicas aplicables a la categoría pertinente establecida en el capítulo III, así como en el artículo 27 de dicho reglamento.

Els EDIH (Xarxa Europea de Centres d'Innovació Digital) es consideren agrupacions empresariais innovadores, que han sigut declarades en virtut del Reglament (UE) núm.651/2014 de la Comissió, de 17 de juny de 2014, ajudes compatibles amb el mercat interior en aplicació de l'article 107 i 108 del Tractat, quedant exemptes de l'obligació de notificació establida en l'article 108, apartat 3 del Tractat modificat pel Reglament (UE) 2017/1084 de la Comissió de 14 de juny de 2017, pel qual es modifica el Reglament (UE) núm. 651/2014 quant a infraestructures portuàries i aeroportuàries, els líndars de notificació per a les ajudes a la cultura i a la conservació del patrimoni i per a les ajudes a infraestructures esportives i recreatives multifuncionals, així com els règims d'ajudes de funcionament de finalitat regional, i pel qual es modifica el Reglament (UE) núm. 702/2014 quant al càlcul dels costos subvencionables (DOUE L 156 de 20.6.2017); així mateix pel Reglament (UE) núm. 2020/972 de la Comissió, de 2 de juliol de 2020, pel qual es modifiquen el Reglament (UE) núm. 1407/2013 quant a la seu pròrroga i el Reglament (UE) núm. 2021/1237 de la Comissió, de 23 de juliol de 2021, pel qual es modifica el Reglament (UE) núm. 651/2014, pel qual es declaren determinades categories d'ajudes compatibles amb el mercat interior en aplicació dels articles 107 i 108 del Tractat (DOUEL 270 de 29.07.2021); i també pel Reglament (UE) 2023/1315 de la Comissió de 23 de juny de 2023 pel qual es modifiquen el Reglament (UE) núm. 651/2014, pel qual es declaren determinades categories d'ajudes compatibles amb el mercat interior en aplicació dels articles 107 i 108 del Tractat, i el Reglament (UE) 2022/2473, pel qual es declaren determinades categories d'ajuda a les empreses dedicades a la producció, transformació i comercialització de productes de la pesca i de l'aqüicultura compatibles amb el mercat interior en aplicació dels articles 107 i 108 del Tractat (DOUE L 167 de 30.6.2023) (d'ara en avanç, ens referirem al Reglament (UE) núm. 651/2014 i a les seues modificacions aprovades en 2017, 2020, 2021 i 2023 com RGEC), sempre que es complisquen les condicions previstes, en concret en el capítol I i les condicions específiques aplicables a la categoria pertinent establida en el capítol III, així com en l'article 27 d'aquest reglament.

La exención de obligación de notificación establecida en el artículo 108.3 del TFUE no se aplicará a las excepciones contenidas en el artículo 1 del RGEC, puntos 2, 3 y 4.

En el artículo 7 del RGEC se determina que, a efectos del cálculo de la intensidad de ayuda y los costes subvencionables, todas las cifras empleadas se entenderán antes de cualquier deducción fiscal u otras cargas. El impuesto sobre el valor añadido aplicado a costes subvencionables o gastos que sea reembolsable con arreglo a la legislación tributaria nacional aplicable, sin embargo, no se tendrá en cuenta para el cálculo de la intensidad de ayuda y los costes subvencionables. Los costes subvencionables serán avalados por pruebas documentales claras, específicas y actualizadas.

En el artículo 27 del RGEC se dispone que las ayudas a las agrupaciones empresariales innovadoras serán compatibles con el mercado interior a tenor del artículo 107, apartado 3, del Tratado, y quedará exenta de la obligación de notificación establecida en el artículo 108, apartado 3, del Tratado, si además de cumplir las condiciones previstas en el capítulo I, se cumplen las siguientes:

1. Podrán concederse ayudas a la inversión a los propietarios de las agrupaciones empresariales innovadoras. Podrán concederse ayudas de funcionamiento a los gestores de las agrupaciones empresariales innovadoras. Cuando sea distinto del propietario, el gestor podrá tener personalidad jurídica propia o constituir un consorcio de empresas sin personalidad jurídica propia. En todos los casos, cada empresa llevará una contabilidad separada para los costes e ingresos de cada actividad (propiedad, gestión y uso de la agrupación) acorde con las normas contables aplicables.

2. El acceso a las instalaciones, infraestructuras y actividades de la agrupación estará abierto a varios usuarios y se concederá sobre una base transparente y no discriminatoria. Las empresas que hayan financiado al menos un 10 % de los costes de inversión de la agrupación empresarial innovadora podrán beneficiarse de acceso preferente en condiciones más favorables. Con el fin de evitar una compensación excesiva, dicho acceso será proporcional a la contribución de la empresa a los costes de inversión y esas condiciones se harán públicas.

3. Los precios cobrados por el uso de las

L'exempció d'obligació de notificació establida en l'article 108.3 del TFUE no s'aplicarà a les excepcions contingudes en l'article 1 del RGEC, punts 2, 3 i 4.

En l'article 7 del RGEC es determina que, a l'efecte del càlcul de la intensitat d'ajuda i els costos subvencionables, totes les xifres emprades s'entendran abans de qualsevol deducció fiscal o altres càrregues. L'impost sobre el valor afegit aplicat a costos subvencionables o despeses que siga reembossable conformement a la legislació tributària nacional aplicable, no obstant això, no es tindrà en compte per al càlcul de la intensitat d'ajuda i els costos subvencionables. Els costos subvencionables seran avalats per proves documentals clares, específiques i actualitzades.

En l'article 27 del RGEC es disposa que les ajudes a les agrupacions empresarials innovadores seran compatibles amb el mercat interior d'acord amb l'article 107, apartat 3, del Tractat, i quedrà exempta de l'obligació de notificació establida en l'article 108, apartat 3, del Tractat, si a més de complir les condicions previstes en el capítol I, es compleixen les següents:

1. Podran concedir-se ajudes a la inversió als propietaris de les agrupacions empresarials innovadores. Podran concedir-se ajudes de funcionament als gestors de les agrupacions empresarials innovadores. Quan siga diferent del propietari, el gestor podrà tindre personalitat jurídica pròpia o constituir un consorci d'empreses sense personalitat jurídica pròpia. En tots els casos, cada empresa portarà una comptabilitat separada per als costos i ingressos de cada activitat (propietat, gestió i ús de l'agrupació) d'acord amb les normes comptables aplicables.

2. L'accés a les instal·lacions, infraestructures i activitats de l'agrupació estarà obert a diversos usuaris i es concedirà sobre una base transparent i no discriminatòria. Les empreses que hagen finançat almenys un 10% dels costos d'inversió de l'agrupació empresarial innovadora podran beneficiar-se d'accés preferent en condicions més favorables. Amb la finalitat d'evitar una compensació excesiva, aquest accés serà proporcional a la contribució de l'empresa als costos d'inversió i eixes condicions es faran públiques.

3. Els preus cobrats per l'ús de les instal·lacions de

<p>instalaciones de las agrupaciones y por la participación en sus actividades corresponderán al precio de mercado o reflejarán sus costes, incluyendo un margen razonable.</p>	<p>les agrupacions i per la participació en les seues activitats correspondran al preu de mercat o reflectiran els seus costos, incloent-hi un marge raonable.</p>
<p>4. Podrán concederse ayudas a la inversión para la construcción o mejora de agrupaciones empresariales innovadoras. Serán costes subvencionables los costes de inversión en activos materiales e inmateriales.</p>	<p>4. Podran concedir-se ajudes a la inversió per a la construcció o millora d'agrupacions empresariais innovadores. Seran costos subvencionables els costos d'inversió en actius materials i immaterials.</p>
<p>5. La intensidad de las ayudas a la inversión en favor de agrupaciones empresariales innovadoras no deberá exceder del 50 % de los costes subvencionables. La intensidad de ayuda podrá incrementarse en 15 puntos porcentuales en el caso de las agrupaciones empresariales innovadoras situadas en zonas asistidas que cumplan las condiciones del artículo 107, apartado 3, letra a), del Tratado, y en 5 puntos porcentuales en el caso de las situadas en zonas asistidas que cumplan las condiciones del artículo 107, apartado 3, letra c), del Tratado.</p>	<p>5. La intensitat de les ajudes a la inversió en favor d'agrupacions empresariais innovadores no haurà d'excedir del 50% dels costos subvencionables. La intensitat d'ajuda podrà incrementar-se en 15 punts percentuals en el cas de les agrupacions empresariais innovadores situades en zones assistides que complisquen les condicions de l'article 107, apartat 3, lletra a), del Tractat, i en 5 punts percentuals en el cas de les situades en zones assistides que complisquen les condicions de l'article 107, apartat 3, lletra c), del Tractat.</p>
<p>6. Podrán concederse ayudas de funcionamiento para el funcionamiento de agrupaciones empresariales innovadoras, durante un máximo de diez años.</p>	<p>6. Podran concedir-se ajudes de funcionament per al funcionament d'agrupacions empresariais innovadores, durant un màxim de deu anys.</p>
<p>7. En las ayudas a la inversión en favor de agrupaciones empresariales innovadoras serán subvencionables los costes de personal y los costes administrativos (incluidos los gastos generales) relativos a:</p>	<p>7. En les ajudes a la inversió en favor d'agrupacions empresariais innovadores seran subvencionables els costos de personal i els costos administratius (inclosos les despeses generals) relatius a:</p>
<ul style="list-style-type: none"> <li>a) la actividad de la agrupación para facilitar la colaboración, el intercambio de información y la prestación o canalización de servicios especializados y personalizados de apoyo a las empresas;</li> <li>b) la comercialización de la agrupación para aumentar la participación de nuevas empresas u organizaciones y reforzar la visibilidad;</li> <li>c) la gestión de las instalaciones de la agrupación, la organización de programas de formación, talleres y conferencias para fomentar el intercambio de conocimientos y el trabajo en redes, así como la cooperación transnacional.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>a) l'activitat de l'agrupació per a facilitar la col·laboració, l'intercanvi d'informació i la prestació o canalització de serveis especialitzats i personalitzats de suport a les empreses;</li> <li>b) la comercialització de l'agrupació per a augmentar la participació de noves empreses o organitzacions i reforçar la visibilitat;</li> <li>c) la gestió de les instal·lacions de l'agrupació, l'organització de programes de formació, tallers i conferències per a fomentar l'intercanvi de coneixements i el treball en xarxes, així com la cooperació transnacional.</li> </ul>
<p>8. La intensidad de ayuda de las ayudas de funcionamiento no deberá exceder del 50 % de los costes subvencionables totales durante el período para el que se conceda la ayuda.</p>	<p>8. La intensitat d'ajuda de les ajudes de funcionament no haurà d'excedir del 50% dels costos subvencionables totals durant el període per al qual es concedisca l'ajuda.</p>
<p>Las ayudas serán comunicadas a la Dirección General de Fondos Europeos, en cumplimiento del artículo 5 del Decreto 128/2017, de 29 de septiembre, del Consell, por el cual se regula el procedimiento de notificación y comunicación a la Comisión Europea de los proyectos de la Generalitat dirigidos a establecer, conceder o</p>	<p>Les ajudes seran comunicades a la Direcció General de Fons Europeus, en compliment de l'article 5 del Decret 128/2017, de 29 de setembre, del Consell, pel qual es regula el procediment de notificació i comunicació a la Comissió Europea dels projectes de la Generalitat dirigits a establir, concedir o modificar ajudes públiques.</p>

modificar ayudas públicas.

Estando las dos partes de acuerdo con el contenido de este documento, y para que conste y en prueba de conformidad, se suscribe electrónicamente el mismo, constando como fecha de firma la última realizada.

Estant les dues parts d'acord amb el contingut d'este document, i per deixar-ne constància i en prova de conformitat, se subscriu electrònicament este, constant com a data de signatura l'última realitzada.

**La consellera d'Innovació, Industria,  
Comerç i Turisme**

**Nuria Montes de Diego**

**Director gerent de l'Institut de Biomecànica de  
València (IBV)**

**Javier Sánchez Lacuesta**